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“De test“ : Tsjernobyl-4 was een grafiet
gemodereerde 3200 MW thermisch of
1000 MW elektrische reactor. Voor het
uitvoeren van de test werd
besloten om het kernsplijtingsproces
met 50% te vertragen waarbij een
vermogen tot 500 MW werd geleverd.
De test werd gepland voor de namiddag
van vrijdag 25 april 1986 en zou worden
uitgevoerd door de middagploeg die
vertrouwd was met de procedures. Maar
door het plotseling uitvallen van een
regionale centrale liep de test
vertraging op. De middagploeg werd om
22.00 uur afgelost door de nachtploeg
die slechts een korte briefing kreeg.
Alexander Akimov was verantwoordelijk
voor de nachtdienst en Leonid Toptunev
voor het toezicht op de controlestaven
van de reactor. Om ongeveer 23.00 uur
werd groen licht gegeven voor het
uitvoeren van de test. Het team van
ingenieurs was al uitgeput door het
lange wachten en was gebrand op de
uitvoering van hun experiment.

foto EJ

EXCLUSIEF voor Morsum Magnificat :
Vervolg I van Morsum Magnificat 175

Pripyat  25,56 µSv/h, alhoewel het toestel geen
contaminatiemeter is, geeft deze meting aan dat die
er wel degelijk is.

Pripyat City

TSJERNOBYL
21 mei 2009

meer  17

Boek : STRALINGSGEVAAR
Patrick Vanden Berghe
Gewapend met een stuk Gyproc trok
socioloog  Patrick Vanden Berghe
begin 2006 naar het  NRG  labo in
Petten. -NL-   Een  onderzoek
van dat  stuk Gyproc afkom-
stig  uit de wand van zijn
kantoor, bracht  aan het
licht dat de Gyproc
640 Bq/kg Pb-210,
maar ook 670 Bq/kg
Radium 226 bevatte.

Stralingen.
Toen bleek dat Patrick,
niet wetende dat er op een
bepaalde plaats radioactief
materiaal in de omgeving
lag opgeslagen, deze meer  18

stralingen voelde, was MM
overtuigd.  Maar er is veel
meer, dat leest u in het
boek van Patrick Vanden
Berghe :

POST :
Brieven van 8 Genkse
sterke vrouwen ... p.9

Genk :
Cosmodrome
WASO stelt onderzoek in
naar de veiligheid
in Europlanetarium ....p.8F.A.N.C. :

Negeert Parlement !
Is  BEL-V  een
“ Black Box ”? ... p.15

Genk :
Waterschei
Boefjes nemen een loopje
met de politie  ........ p.16Genk :

Jan Goossens
Tweede Ereburger van
Genk  ..... p.10

* Andere
onderwerpen

 STRALINGSGEVAAR

Exclusief reisverslag van drie Belgen.

Tsjernobyl :     z i jn  de
el iminators  ten dode
opgeschreven?     p.24

!
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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan
de top, zonder politieke of andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen worden die elders onvoldoende
of helemaal niet aan bod kunnen komen, we bestrijden de corruptie,
incompetentie en machtsmisbuik. Lezers kunnen reageren via de postbus
of via e-mail.

Verantwoordelijke uitgever
hoofdredacteur :

Erik Verbeeck
Postadres :

Postbus 105  3600 Genk.

Jaarabonnementen ²
Online  -PDF- : 80 •
Online sociaal -PDF- : 30 •
Losse nummers in kleur : 10 •

² BTW inclus.
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Genk
Europlanetarium.

We vernemen dat de Technische
Inspectie van Limburg contact
heeft gehad met de vzw
Kattevennen-Europlanetarium en
dat een en ander in orde dient te
worden gebracht.

Alvorens écht over te gaan tot
verbeteringen, zal er nog een
vergadering met de FOD WASO
plaatsvinden, mogelijk komen er
dan nog meer gebreken aan het
licht.

Na het overleg met de FOD
WASO zal de vzw Kattevennen-
Europlanetarium de herstellingen
uitvoeren.

Kan onafhankelijke
journalistiek blijven bestaan ?

In dit landje wordt alles
met een slappe en
versleten elastiek
gemeten, dat is óók het
geval met de wijze
waarop journalistiek
wordt bedreven.
Over zelfmoorden mag er
quasi niets geschreven
worden, maar als de
poppemiekes van de Vrt
-Verarmd Rood Terras-
enkele uren na de feiten
al ter plaatse met hun
koffiemolen -camera-
staan de draaien of als
gearresteerden
herkenbaar in beeld
worden gebracht, dan
kraait daar geen haan
over.

Marginale
toetsing.
Het zit helemaal anders,
wanneer ík, zelfs na
degelijk onderzoek,
zaken publiek maak,  dan
worden de kanonnen in
positie gebracht en de
vergrootglazen
opgepoetst. Een politicus
mag “anders” worden

aangepakt dan Jan met
de Pet, maar voor mij
wordt de marginale
toetsing door de RVJ
niet  toegepast en dat
speelt in de kaart van
de klager. Malfunctie
van een ambtenaar in
functie publiek maken
is dus niet voor een
onafhankelijk journalist
weggelegd.

Afrekenen
met
belastinggeld.
Dat een OCMW
-Begijnendijk- met
belastinggeld, een ex
cliënt die zich enerzijds
assertief opstelt en
anderzijds, na
onderzoek, hun
onmenselijke houding
aanklaagt, met
herhaalde juridische
acties mag blijven
achtervolgen, stemt tot
nadenken.

Leuven.
Het hele verhaal speelt
zich af binnen de
bevoegdheid van het
Parket te Leuven, een
Parket waarover de
laatste weken in de
zaak Van Uytsel al heel
wat te vertellen was. In
Begijnendijk hebben
zich altijd al taferelen
afgespeeld die
onderwerp van klacht

waren bij het  Parket
van Leuven, maar dat
seponeerde quasi alles.
De -fluwelen- politieke
oppositie van
Begijnendijk beet er
haar tanden op stuk.

Hof van
Assisen?
Na de herhaalde
klachten van het
OCMW van
Begijnendijk, wil het
Parket van Leuven mij
naar de Correctionele
Rechtbank verzenden,
het beroep dat tegen
die verwijzing werd
ingediend werd op 23
maart bij de K.I. te
Brussel behandeld en
de uitspraak volgt op
1 april 2010.
Advocaat Eline
Tritsmans is er van
overtuigd dat de
Correctionele
Rechtbank niet
bevoegd is en heeft
dat met zeer duidelijke
argumenten in de
besluiten ook
aangetoond.  Misschien
moet ik op de koop toe
ook nog voor het
Assisenhof
verschijnen.
Onafhankelijke
journalistiek kan dus
blijkbaar wel, maar het
mag niet lang blijven
bestaan.

Wordt iedereen met kritiek en een visie in de ban geslagen.

Dossier Psychiatrie is
verdaagd naar Morsum
Magnificat 177.

Nieuw Dak Genk :
Survey sociale wijken ........... p.23

Tsjernobyl :
Etterende aarde ................... p.24
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vervolg online artikel
Vernissage expo  Denmark.

Zaterdag 27 februari 2010 vond om
11 uur in de chique bibliotheek van
Genk de vernissage plaats van een
expo van Denmark, pseudoniem van
de in 1950 in Antwerpen geboren
Marc Robbroeckx. Hij studeerde van
1968 tot 1972 Kunstgeschiedenis
en Archeologie aan de
Rijksuniversiteit te Gent en leeft en
werkt in Prouvy. De opkomst voor de vernissage was beschamend laag.

Een kistje met tyw raps ingepakte tijdschriften

Ingepakte informatiedragers iets groter dan
een suikerklontje.

Omgekeerd
proces.
Sedert 1972 voert Denmark
een strijd tegen de overdaad
aan gedrukte informatie die
dagelijks het daglicht ziet
maar in plaats van deze
onmacht uit te drukken in
teksten, die óók weer
aanleiding geven tot nieuwe
teksten, hanteert Denmark
een omgekeerd proces
waarbij de nadruk dient te
worden gelegd op het feit
dat Denmark zich beperkt
tot afgedankte
informatiedragers.

Massa's
nutteloos
drukwerk.
De werken die
Denmark realiseert
hebben steeds
betrekking op
materiële
informatiedragers of,
eenvoudig gezegd, op alle
drukwerk op papier :
kranten, tijdschriften,
boeken enz. die hij, ten
koste van de informatie die
erop gedrukt is, op alle
mogelijke manieren
dichtplooit, versnijdt,
verscheurt, versnipperd en

verbergt. Van wat de
mechanische drukpers in
grote massa's op de markt
gooit, vaak van een
nietszeggende banaliteit en
oppervlakkigheid de naam
informatie niet waardig,
probeert Denmark een
klein gedeelte een tweede
leven te geven en, als het
waar is dat kunst eeuwige
schoonheid schept, zelfs

het eeuwige leven. Wel is
het steeds zo dat de tekst
als het ware wordt
opgeslorpt en verzegeld
door de drager, het
oorspronkelijk document
wordt bewaard maar wist
tegelijkertijd de inhoud
ervan.

David
en Goliath
Denmark zelf verwoordt het
als volgt : "Tegenover
Goliath voel ik me geplaatst,
in één nacht kan ik nog niet
één krant creatief omwer-
ken, terwijl op dat ogenblik
weer miljoenen druksels het
daglicht zien" Denmarks
fysieke confrontatie met de
informatiedragers is soms

hard, soms speels, maar
altijd eigenzinnig. Het
resultaat is een indruk-
wekkende hoeveelheid
kunstwerken waarvan een
even indrukwekkende
selectie tot 24 april 2010
geëxposeerd wordt in de
Genkse bibliotheek onder de
naam "Fake Library"

JVDS  Miljoenen mensen lijden aan het droge ogen syndroom

            Het online
                 tijdschrift ABC
GEZONDHEID
brengt systematisch

interessante artikels die te
maken hebben met onze
gezondheid.  In het
nummer van 22 februari

2010 wordt aandacht
geschonken aan het drogen
ogen syndroom.

http://www.abcgezondheid.be

gratis publiciteit
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meer  05

ASTRID schendt de privacy II

ASTRID Installatie gebouwd op
een Bemilcom infrastructuur.

De radiocommunicatie bij de hulpdiensten is al decennia
lang een reuzenprobleem, dat was het geval bij de
vroegere Rijkswacht, bij de Politie, bij de brandweer, bij
het Rode Kruis en noem maar op. Het is ooit gebeurd dat
bij het in werking treden van de zender de motorfiets
stilviel omdat de elektronische ontsteking het daardoor
liet afweten, dat is maar één van de vele anekdotes.
Niet alleen op radiotechnisch gebied werd er geknoeid,
maar dat was ook het geval met de infrastructuur die
destijds door het B.E.E. werd gerealiseerd. In 1998 werd
het nieuwe A.S.T.R.I.D.² systeem opgericht.

²All- round Semi- cellular Trunking  Radio with Integrated Dispatchings

Veiligheid.
Bij een ramp zoals
destijds het
Heizeldrama is een
degelijke
radiocommunicatie
belangrijk en
uitgerekend dát is
in België, tussen de
hulpdiensten, al
vele jaren een
groot probleem.  In 1990 werd  een
interdisciplinaire projectgroep
opgericht en in 1992 werd het
concept om een radionetwerk tbv de
hulp- en veiligheidsdiensten uit te
bouwen, door de ministerraad
goedgekeurd. De praktische kant
werd toegewezen aan Kreutler -
Nokia - Telindus -van ex Marconist
John Cordier-. Maar wat hebben we
aan een goed werkend radionet als
het door een slecht werkende politiek
wordt gedwarsboomd,  voorbeeld
daarvan zijn de recente gewelddaden
met Kalashnikovs te Brussel.  De
Brusselse Baronieën ondermijnen het
volle nut van het ASTRID netwerk.

De oprichting van
A.S.T.R.I.D. en regels
voor gebruikers
ASTRID  werd op 31 juli 1998 -BS 21
aug. 1998- als een vennootschap van
publiek recht opgericht  met een
maatschappelijk kapitaal van 5,8 mia
Bef. Aandeelhouders waren  de
Federale Investerings Maatschappij en

de nv Gemeentelijke Holding, of beter
gezegd Gemeentekrediet van België.
In art.15 van de statuten wordt naar
een beheerscontract verwezen. De
Raad Van Bestuur  richt een
raadgevend comité van gebruikers op
en dat regelt de werking
overeenkomstig de bepalingen van
het beheerscontract tussen de staat

en de
vennootschap.

Beheers-
contracten.
Op 8 februari 1999
wordt een eerste
beheerscontract
opgesteld, op 8
april 2003 het
tweede, uit dat

beheerscontract ventileren wij de
volgende passage:

art. 46 -Programmering- :
  “ ....  zal A.S.T.R.I.D. een zo
groot mogelijke samenwerking
nastreven met de overheid, de
andere telecomoperatoren en
andere instanties om het gedeeld
gebruik van bestaande en nog te
verwezenlijken infrastructuren te
realiseren, met inachtneming van
de wetgeving tot bescherming van
de persoonlijke levenssfeer ....”

Ook in artikel 43 vinden we een
passage over de verwerking van de
persoonsgegevens :

art. 43
-Eigendom van de gegevens- :
” ...  Zonder afbreuk te doen aan
de bepalingen opgenomen in
artikel 458 van het strafwetboek
en in de wet van 8 december 1992
tot bescherming van de
persoonlijke levenssfeer ten
opzichte van de verwerking

van persoonsgegevens zoals
gewijzigd door de wet van 11
december 1998 tot omzetting van
de richtlijn 95/46/EG van 24
oktober 1995 van het Europees
Parlement en de Raad betreffende
de bescherming van natuurlijke
personen in verband met de
verwerking van
persoonsgegevens en betreffende
het vrije
verkeer van die gegevens, zullen
de gebruikers van de CAD en
A.S.T.R.I.D. ten aanzien van haar
medewerkers de nodige
voorzorgsmaatregelen nemen
teneinde de vertrouwelijkheid van
informatie van persoonlijke,
politionele en medische aard,

opgenomen in de door
A.S.T.R.I.D. ter beschikking
gestelde databanken, te
garanderen .... “.

Voor zover onze redenering correct
is, moet ASTRID er voor zorgen dat
de geheimhouding van de
persoonsgegevens gewaarborgd is,
dat blijkt duidelijk uit artikel 43 en 46
van het beheerscontract.

  ... wat hebben we
aan een goed werkend
radionet als het door
een slecht werkende
politiek wordt
gedwarsboomd ....

.  .... bestaande
en nog te
verwezenlijken
infrastructuren
te realiseren,
met inachtneming
van de wetgeving
tot bescherming
van de persoonlijke
levenssfeer ....
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van  04
Schending
privacy.
Uit ons

onderzoek blijkt dat via de pocsag
pagers en de analoge
communicatie, de geschreven data
en communicatie tussen draadloze
toestellen, kan onderschept
worden, het gaat om systemen die
via  “back to back” op het ASTRID
net kunnen gekoppeld worden en
niet versleuteld worden.
Sinds de wijziging van de
radiowetgeving voor gebruikers van
de 5e categorie -de radio
amateurs- is het verbod op
scanners versoepeld en niet meer
de facto verboden, daaruit volgt
dat het, in het kader van de
bescherming van de privacy, niet
meer geoorloofd is dat
hulpdiensten adres- en andere
persoonlijke gegevens omtrent een
tussenkomst onversleuteld
verzenden.

nv ASTRID moet
zelf maatregelen
nemen door
oneigen gebruik.
Net zoals dat met de verhuring van
woningen het geval is waar de
huurder een aantal regels moet
naleven, zou dat met het gebruik
van het ASTRID net óók het geval
moeten zijn. Het is duidelijk dat
ondermeer de brandweer berichten
over de pagers verzendt die
vertrouwelijke, zelfs medische
informatie bevatten die publiek
worden gemaakt, zelfs
consulteerbaar zijn op het internet.
De nv ASTRID
heeft
ondermeer
de brandweer
daarvoor
gewaarschuwd, maar dat blijkt een
maat voor niets te zijn . Het komt
ons over dat volgens de statuten van
de nv ASTRID, zij de mogelijkheid
hebben om zelf maatregelen te
nemen en ervoor te zorgen dat
onversleutelde berichten niet meer
kunnen verstuurd worden.

Burgemeester
Diksmuide.
Dat door de berichtgeving de privacy
wordt geschonden is reeds
aangetoond, maar dat er ook
medische gegevens over personen
worden bekend gemaakt, is nóg
erger. Vandaag om 11:34 lanceert de
brandweer van Diksmuide een
oproep die verwijst naar een
psychiatrische interventie, het adres
waar de ziekenwagen naartoe moet
staat in het bericht, even googelen
geeft ons meteen ook de naam en
telefoonnummer op dat adres, er
wordt opgenomen maar men kan op

dat moment niet praten en er wordt
ingelegd. Morsum Magnificat heeft de
burgemeester van Diksmuide -Lies
Laridon- ingelicht over die gang van
zaken en gevraagd waarom de
brandweer van Diksmuide de
instructies negeert en toch dergelijke
details in haar berichten mee geeft.
De burgemeester was bereid te
luisteren, maar voegde er aan toe,
dat het de eerste keer was dat ze
daarover iets verneemt, nogal
wiedes, is er één journalist die zich
daarmee zal bezig houden om
misschien binnenkort de internetlink
te zien verdwijnen?

Minister moet
geïnterpelleerd
worden.
Bij het Ministerie van Binnenlandse
Zaken liggen de dossiers rond de
brandweerhervorming nog altijd op
tafel, de problematiek is deels

      nv ASTRID

° Telecom-operator prioritair
ten behoeve van de hulp- en
veiligheidsdiensten.
° Opgericht in 1998 voor het
conctreet uitwerken van een
R&D-project van de overheid
sinds 1992.
° Souplesse van een kleine
onderneming met
   - een onafhankelijk en
autonomm bedrijf van 90
specialisten.
   - maar een door de overheid
gewaarborgde continuïteit.
° Naamloze vennootschap van
publiek recht met
  - 61% aandelen in handen van de
    Federale Overheid.
  - 39% door de gemeenten.
° Beheerscontract vastgelegd via
een Koninklijk Besluit.
° Van een project naar een
servicegerichte organisatie.

Regentlaan 54
1000 Brussel
02 500 67 78
www.astrid.be

opgelost maar de brandweer zit, tot
groot ongenoegen, nog steeds veel
te veel onder de plak van de
burgemeesters, de brandweer is het
manusje van alles en er blijven
klachten over de opleiding van
nieuwelingen.

Discipline.
Het net van ASTRID is in feite een
soort radio noodnet, daarom moet de
communicatie via zo’n net dan ook
kort, bondig en disciplinair verlopen,
berichten waarin grapjes worden
gemaakt, of berichten van verliefde
aard of dat er ergens een vest is
blijven hangen, kunnen niet
getolereerd worden, in de radio-
communicatie moet er discipline zijn,
blijkbaar is dat van de brandweer te
veel gevraagd.

De Brandweer.
We hebben vandaag ook de
brandweer om een reactie gevraagd.
Woordvoerster Gloria kent de
problemen niet en moet het verhaal
voorleggen.

Zenitel.
Omdat er -ondermeer- te Sint
Niklaas problemen zouden zijn met
de apparatuur van Zenitel, waarover
een dispuut met ASTRID bestaat,
polsen we bij Zenitel te Zellik, maar
behalve dat de dame aan het onthaal
onvriendelijk is, durft de heer M.
geen uitspraken te doen, het dossier
blijkt nogal gevoelig te liggen,

antwoorden moeten van een “hoger”
echelon komen, als ze er al komen.

Weinig “Ex” toestellen.
        Met het artikel
        over de crash van

                  de Kalitta Boeiing
        in MM 154 van juni

                  2008, heeft deze
redactie de problemen met het
ontbreken van explosievrije toestellen
reeds aangehaald en aangetoond dat
de normering ter zake met de voeten
wordt getreden. Volgens ASTRID zijn
er slechts een 30- tal Ex gekeurde
toestellen in gebruik. Fluxys dat
recent van het ASTRID net gebruik
maakt, gebruikt wél allemaal Ex
gekeurde toestellen wat nogal wiedes
is na de ramp in Ghislengien.
Doordat de brandweer geen Ex
gekeurde toestellen gebruikt, bestaat
de kans dat zij bij gaslekken, bij
communicatie met ASTRID toestellen,
zelf een ontploffing veroorzaken, ook
daarover moet de minister
geïnterpelleerd worden.

Genk : Morsum
Magnificat versus
burgemeester Wim Dries

A.S.T.R.I.D.

TETRA CIC POCSAG

meer  06
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A.S.T.R.I.D. en “de waarheid“ van burgemeester Wim
Dries in de gemeenteraad van 25 februari 2010

Het is een publiek geheim dat Stijn Vangeneugden
-Vlaams Belang- en de Genkse CD&V zich als kat en hond
gedragen, dat Vangeneugden op technisch vlak tegen Jef
Gabriëls én de nieuwe burgemeester Wim Dries, de
duimen moet leggen, staat als een paal boven water,
maar dat mag voor burgemeester Wim Dries geen reden
zijn om zijn technisch overwicht om te zetten in
onwaarheden waardoor hij zich op glad ijs begeeft.

Wat de Wet zegt :
Wet van
8 februari 1999
Artikel 53 :
Aansluiting op het systeem.
Voor de in Art. 7 vermelde
diensten zullen de respectievelijk
bevoegde ministers het
aansluiten binnen de in het
financieel plan vooropgestelde
hypothesen, stimuleren.
In elk geval dienen de federale
politiediensten, de civiele
bescherming, de veiligheid van
de Staat, de douane en de dienst
100 voor hun radiocommunicatie
uiterlijk op 01 januari 2005
volledig van de diensten van
A.S.T.R.I.D. gebruik
te maken. De verplichting tot
aansluiten belet geenszins de
uitvoering door deze diensten
van de hen bij of krachtens
de Wet toegekende opdrachten.
Voor de in Art 7 vermelde
gemeentelijke diensten zal de
Minister in het kader van zijn
subsidiëringsbeleid het
aansluiten binnen de in het
financieel plan
vooropgestelde hypothesen
stimuleren.

Wat ASTRID zegt:

Verplicht of niet verplicht ?
De gemeenten zijn niet verplicht
aan te sluiten. De klantenlijst van
A.S.T.R.I.D. bestaat uit een
aantal federale diensten -federale
politie, staatsveiligheid, douane,
100-diensten,...-  en een aantal
lokale of gemeentelijke diensten
-lokale politie, brandweer, …- :
De hulp- en veiligheidsdiensten
kunnen zich vrij aansluiten op
het netwerk volgens de
beschikbaarheid van de ASTRID-
systemen -planning voor de
uitbouw van het radionetwerk in
de verschillende delen van het
land-.
Het beheerscontract van
A.S.T.R.I.D. bepaalt dat de
federale diensten
voor al hun radiocommunicatie
gebruik moeten maken van de
diensten van A.S.T.R.I.D. tegen
uiterlijk 1 januari 2005.
Voor de lokale diensten is er
geen vaste aansluitplanning
voorzien.
De beslissing daarvoor moet uit
de gemeenten zelf komen.
Wegens de ‘gemeentelijke
autonomie’ kan de Belgische
federale overheid de lokale
korpsen niet verplichten om zich
aan te sluiten.
Uit het aantal aansluitingen blijkt
dat de gemeentelijke diensten
momenteel veel sneller
aansluiten dan de federale, deels
omdat deze laatsten wachten op
een landelijke dekking.

e-mail van 4 maart 2010 11:30
van Frederik Langhendries aan de
redactie van Morsum Magnificat

Zestig jaar Genkse geboortepremie
Op 7 maart 2010
reikte de stad
Genk voor de
60ste keer
geboortepremies
uit . De moeders
-en hun gezin-
van de kinderen
die tussen 1 juli
en 31 december
2009 geboren
werden, mochten
vandaag in de
Limburghal aan
de
Jaarbeurslaan, 6
in Genk,
geschenkbonnen
ter waarde van
60 Euro ophalen,

voor een tweeling komt er
65 Euro extra bij en voor
een drieling bovenop de
geboortepremie nog eens
100 Euro extra aan
cadeaubonnen.

380 Geboorten.
In het najaar komen de
ouders aan de beurt van
kinderen die tussen 1
januari en 30 juni 2010 zijn
geboren. Genk haalt
daarvoor 23.290 Euro uit de
kassa.  De Schepen van
financiën, Annita Laporte,
-foto- opende vandaag
daarvoor al de stadskas. In
totaal komen 380 kinderen
voor die tegemoetkomingen
van de gulle stad Genk in
aanmerking.

Wat Wim Dries
zegt in de
gemeenteraad van
25 februari 2010

“We worden door de Overheid
verplicht om op ASTRID aan te
sluiten”

foto/comp  EVER

Hier liegt men niet, God ziet alles.
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EVER 

Tijdens de vergadering van 9 maart 2010 om 16:30u is de
burgemeester van Sint Niklaas, Freddy Willockx, er blijkbaar
toch in geslaagd om de plooien tussen ASTRID nv, Zenitel en
de brandweer van Sint Niklaas glad te strijken, toch lijkt de
“deadline” wel erg ver te liggen.

Is er een brandweerlobby tegen gebruik  van A.S.T.R.I.D.?

Lobby.
Volgens burgemeester Willockx is er
binnen de brandweer een lobby
ontstaan die zich verzet tegen de
aansluiting op het A.S.T.R.I.D.
communicatienet.  Andere
betrouwbare bronnen stellen dat de
brandweer vindt dat het
A.S.T.R.I.D. net van de politie is en
de brandweer aanvankelijk miskend
werd.  Een andere brandweerman,
die in het verleden óók kritiek had
op het  communicatiesysteem van
ASTRID, wil dat nu niet meer
bevestigen, wil er zich niet -meer-
mee bemoeien. In Diest zei een
brandweerman dat iemand de

gesprekken via een babyfoon kan
horen, maar ook daar  houdt men
nu de lippen op elkaar. Bij andere
brandweerkorpsen is men
inderdaad terughoudend dat het
systeem niet goed zou werken,
minstens één grote zone bevestigde
dat, dus toch in zekere zin een
brandweerlobby tegen ASTRID nv.
Tijdens het telefoongesprek van 8
maart was Freddy Willockx ervan

overtuigd dat de vergadering van 9
maart 2010 in het stadhuis een
oplossing zal brengen.

Paging faalde.
Er zijn al een hele poos problemen
met de communicatie via de
pocsac  pagers van de brandweer
van Sint Niklaas.  Reeds in oktober
2009 heeft de nv A.S.T.R.I.D.
daarover schriftelijk met de firma
ZENITEL gecommuniceerd, maar er
kwam vanuit Zellik geen reactie. In
januari 2010 deed A.S.T.R.I.D. nv
dat opnieuw, nogal wiedes want in
die maand  waren er problemen
met berichten naar de
manschappen van de Sint Niklaase
brandweer, het werd al te gortig en

de wrevel escaleerde. Zenitel -dat nog
altijd niet naar deze redactie wil
reageren- wijst voor de oorzaak van
de problemen naar de nv A.S.T.R.I.D.
en omgekeerd, hoe dan ook de
berichten naar de manschappen

kwamen niet toe ofwel met veel
vertraging, nefast voor een snelle
hulpverlening.

Tijdspad.
Tijdens het telefoongesprek van 10
maart kan burgemeester Willockx fier
aankondigen dat er een consensus is
bereikt tussen de drie actoren; de nv
ASTRID, Zenitel, en de brandweer
-Stadsbestuur-. De overeenkomst

bevat een tijdspad wat moet toelaten
om tegen midden mei 2010 alles
volledig te normaliseren. “Nu heeft
men ons voor 99% verzekerd dat alle
procedures in orde zijn zodat, wat
zich in januari afspeelde, alvast nu
niet meer voor herhaling vatbaar is”
aldus Willockx. Het was een
openhartige, dus een goede
vergadering zegt Freddy Willockx.
Zowel Zenitel als de nv A.S.T.R.I.D.
beweren het probleem tegen medio
mei 2010 te kunnen oplossen en
“denken” de oorzaak van het falen in
januari te hebben gevonden, alles
wordt nu nagezien en het tijdspad
eindigt op 14 mei 2010 zegt Freddy
Willockx die het weer niet kon laten
om op de politieke toer te gaan door

Op 10 maart 2010 om 21:24u wordt een bericht over zelfmoord verstuurd.

11 maart 2010 12:48u - ook Sint Niklaas geeft adressen en gegevens.

1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901

A.S.T.R.I.D. schending privacy III

te denken dat wij Vlaams Belang
militanten zouden zijn. Voor wat de
privacybescherming betreft zouden,
volgens Willockx, de beperkingen in
de wetgeving eerder licht zijn, wat op
het internet staat zou de

privacywetgeving niet toelaten dat te
beletten. Toen wij Freddy Willockx
informeerden dat wij dat aan de CBPL
zullen voorleggen, zei Willockx  “doe
de groeten van mij aan de heer
Debeuckelaere” en dat hebben we
dan ook gedaan.

Privacy Commissie.
Aangezien de burgemeester van Sint
Niklaas  het luik “privacy” blijkbaar

niet erg belangrijk vindt maar deze
redactie van oordeel is dat de nv
A.S.T.R.I.D., indien haar gebruikers
de instructies niet opvolgen, zelf
maatregelen moet nemen, leggen wij
het probleem voor aan de CBPL.
In een eerste gesprek met de Willem
Debeuckelaere, Voorzitter van de
CBPL, is deze de mening toegedaan,
dat hier wel degelijk de privacywet
van 8 december 1992 speelt, de
CBPL toont in ieder geval veel meer
interesse voor deze zaak dan Freddy
Willockx van Sint Niklaas wiens
brandweer óók adressen over de
pagers stuurt, terwijl ze aan deze
redactie zeggen dat het niet zó is, wij
leveren in ieder geval het bewijs dat
het wél zo is.

FANC en de Telerad meetpunten
Het Federaal
Agentschap
Nucleaire Controle  is -net
zoals de brandweer-  een
gebruiker van het A.S.T.R.I.D.
-pocsag pager- systeem. Het
Agentschap is echter maar
een kleine speler in het

systeem, voor zover ons
bekend hebben zij slechts een
tiental ISSICODES -0399000
tot 0399009. Eén daarvan
-0399005- is deze van het
Duineneind in Kasterlee. Na
het alarm op 5 februari 2010  meer  14

om 16:34
- 4,19 Sv/h, wat

toch redelijk veel is, zijn wij
het meetpunt te Kasterlee
gaan zoeken en hebben we
het, met enige moeite,
gevonden
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COSMODROME  Europlanetarium
Kattevennen te Genk geopend.

http://www.europlanetarium.be/

zie online bericht 13 maart

Wordt de klassieke
pers verblindt door de
“Glamour” en “Glitter”
van de politiek?

Het was al een teken aan de wand dat de Genkse Schepen
van feesten deze redactie niet uitnodigde voor de
persvoorstelling op 9 maart. Luc Dullers wilde dat in de
schoenen schuiven van de Genkse dienst voor
Communicatie, maar Morsum Magnificat kwam er achter
dat de uitnodigingen vanaf de vzw Kattevennen-
Europlanetarium, waarvan Dullers Voorzitter is, werden
verzonden.

Boren anno 2010.
Voor het realiseren van het
paradepaardje, de “Dome”, heeft de
stad Genk niet alleen medewerkers
naar de andere zijde van de wereld
gestuurd maar zijn ook Amerikanen
gecontracteerd om de “Sound” en
“Vision” attributen te realiseren, dat
lijkt zo te zien ook behoorlijk te

werken. Het gedeelte elektriciteit
werd na aanbesteding uitgevoerd
door een Genks bedrijf en de keuring
werd gedaan  door Jos G. van Aib-
Vinçotte. Het boren door de
steunbalken verliep iets minder goed,
er werd bij wijze van spreken gebruik
gemaakt van “hamer en beitel”, de
échte techniek met een
watergekoelde diamantboor heeft
men in Genk blijkbaar nog niet
ontdekt  maar van een Schepen als

Dit betreurenswaardige kunst en
vliegwerk treffen we op 13 maart
2010 aan in de Cosmodroom van de
vzw Kattevennen-Europlanetarium.

Dullers, die meer interesse heeft voor
recepties, moeten we dat ook zéker
niet verwachten.

Elementair.
Elke elektricien die handelt met een
beetje kennis van zaken, begrijpt dat
het doorvoeren van een elektrische
kabel door een -dunne-metalen plaat
strijdig is met de regels van goed
vakmanschap, zo staat het ook in het
A.R.E.I. -art.201  en 205-.
Niettegenstaande voor dit project
meer dan 800.000 Euro werd

neergeteld en men in Genk met dit
project heel graag verwijst naar de
hoge  technologie van het gebeuren
rond de Dome, staan een aantal
inbreuken van eigen installaties haaks
op de beweerde high tech, op de
ingevoegde foto’s, met uitzondering
van bovenstaande,  ziet men die
duidelijk niet.

Zó moet
het duidelijk niet.
Omdat, zoals de chinezen zeggen :
“een foto meer zegt dan duizend
woorden”, hebben wij er twee
geplaatst, dus goed voor tweeduizend
woorden.

Zó kan het ook ...

Onderstaande foto’s werden genomen
tijdens ons bezoek van 13 maart aan
de attraktie, voor de persconferentie
van 9 april heeft Schepen Dullers
Morsum Magnificat wijselijk
“vergeten” uit te nodigen en dat had
niets te maken met de dienst
Communicatie van de stad Genk.

Indien we, zoals de klassieke pers, de
volledige installatie hadden mogen
bekijken, zouden we uiteraard veel
meer gezien hebben, nu blijft het
beperkt tot enkele, weliswaar kleine,
maar toch schandalige non
conformiteiten. Het
keuringsorganisme OCB moet bij een
volgende inspectie goed opletten.

Erik Verbeeck 
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meer  10

De brieven.
Fatma
De eerste brief van Fatma C.,
opgegroeid in Heusden-Zolder en na
de pensionering van haar vader
teruggekeerd naar Turkije, is een
lang uitgesteld bericht aan haar
vriendin in Turkije, waar zij op 17-
jarige leeftijd wegging nadat zij op
13-jarige leeftijd een huwelijk
weigerde met
een door haar
ouders
uitverkoren
man. Zij vertelt
hoe zij hier in
België opnieuw
een leven
diende op te
bouwen en
uiteindelijk, via
Brussel, in Genk terechtkwam waar
zij naar eigen zeggen, werk vond dat
zij graag doet met lieve collega's die
haar door dik en dun steunen. Zij
raadt haar vriendin aan óók naar
België te komen en belooft haar
onderdak en alles wat zij nodig heeft.

Maria Grazia.
De tweede vrouw die aan het woord
komt is Maria Grazia F. die een
zakelijk schrijven richt aan het
Internationaal Vrouwencentrum van
Winterslag om alle frustraties van
zich af te schrijven. Zij deelt haar
leven in, in drie delen ; haar
zorgeloze kindertijd, haar zwalpende
leven vóór zij het vrouwencentrum
leerde kennen en haar leven nadát
zij het leerde kennen. Zij vertelt hoe
gelukkig zij is in haar huidige bestaan
dankzij haar werk en haar collega's.

Ann.
Ann B. schrijft een brief aan de
Congolese Kanynda, bendeleider in
Kinsjasa,  waarin ze hem moet
meedelen dat hun vereniging,
Bomoko, niet kan instaan voor de
kosten om Kanynda en zijn bende

naar België te
laten komen,
wel zullen zij,
zoals steeds,
blijven instaan
voor medische
kosten en
andere
dringende
behoeften. Zij
legt hem ook

uit dat niet iedereen in België blij zou
zijn met de komst van nog méér
Congolezen omdat niet iedere Belg
het onder de knie heeft om
"gekleurd" te denken.

Annie.
Deze dame schrijft als voorzitster van
de damesvolleybalploeg van Oud
Waterschei, een ludieke brief aan
Herbert Houben, voorzitter van KRC
Genk en vertelt dat zij zich, vanwege
de slechte resultaten van KRC, zorgen
maakt over de wellicht oudste
supportster van KRC, de 82 jarige
Lèneke. Om bij KRC het tij te doen
keren, stelt zij voor dat haar volleybal
speelsters als nieuwe trainers worden
aangesteld en geeft zij aan wat dat
zoal inhoudt.  Onbeschoft
haantjesgedrag van de KRC mannen
wordt bestraft en het is verboden
GSM toestellen, Ipods, blackberry's

en dies meer mee te brengen naar de
trainingen, bij overtreding wordt
dergelijk speelgoed onverbiddelijk tot
het einde van het seizoen
geconfisqueerd. De trainingen zullen
in de toekomst gehouden worden in
de turnzaal van het schooltje van Oud
Waterschei en alle spelers zullen stipt
aanwezig moeten zijn op straffe van
niet opstelling gedurende een maand
en, zo vervolgt zij, niet op het veld
betekent geen geld. Annie is ervan
overtuigd dat op die manier de
prestaties van KRC aanzienlijk zullen
verbeteren.

Rita.
Het betreft hier een vrouw die een
brief schrijft aan de oud leraar van
haar zoon die steeds klaar stond voor
haar en haar zoon en zij vertelt hem
hoe dankbaar zij hem daarvoor is
maar ook dat zij hem die hulp soms
ook kwalijk nam omdat haar zoon
een betere band ontwikkelde met zijn
leraar dan met haar, zijn moeder. Zij
vertelt hem dat zij, met vallen en
opstaan, er toch in geslaagd is een
leven op te bouwen en dat zij
opnieuw naar de toekomst durft te
kijken. Zij besluit met te zeggen dat
zij alle jongeren een leraar toewenst
zoals hij voor haar zoon is geweest.

Livia
In haar brief naar een Antwerps
uitgever blaast Livia de loftrompet
voor schrijfster Kaat Vrancken die

POSTPOST- brieven van sterke Genkse vrouwen

Auteur van dienst Bart Demyttenaere en Monique van Bomoko
tijdens de publieksvoorstelling “POST” op de sofa in de bibliotheek
van de     -toekomstige-  wereldstad Genk

In het kader van de
internationale vrouwendag
subsidieert de Stad Genk een
boek waarin 8 brieven van
evenzoveel Genkse vrouwen
werden opgenomen. Auteur
van dienst is de in 1963 in
Congo geboren Bart
Demyttenaere die het
grootste deel van zijn jeugd
in Beringen doorbracht.

In totaal werkten 43
vrouwen, uit 8 Genkse
verenigingen mee aan de
totstandkoming van het
boekje en de gepubliceerde
brieven zijn van de hand van
vrouwen met een verleden
dat niet altijd over rozen
ging, hetzij financieel, hetzij
emotioneel.

..... het is een gemakkelijk
lezend geheel geworden,
maar het is geen kijk op de
Genkse samenleving, zoals
door de klassieke pers
verkeerdelijk wordt gemeld ...



  Morsum Magnificat  12e jaargang  176 maart  2010  10/24

10 Morsum Magnificat®

van  09

haar en haar
vriendinnen
voorbereidt op
het auteurschap.

Naadloos gaat zij over naar het
nieuwste fenomeen ; BV's die,
gebruik makend van een ghostwriter,
boeken schrijven.  Zij en haar drie
vriendinnen bieden zich aan als
ghostwriter voor BV's en hopen
daarmee genoeg geld te verdienen
zodat zij niet, zoals Kaat,
noodgedwongen moeten bijklussen.
In de brief worden BV's, Politici,
gevestigde auteurs en would-be BV's
op een nette, ludieke manier over de
hekel gehaald.

Suzy.
Deze brief vergt aandacht omdat hij
gericht is aan de Griekse
schikgodinnen Clotho, Lachesis en

Atropos die zij namens alle vrouwen
van de Griekse dansclub Nea Asteria -
nieuwe sterren- dankt voor de
gunstige wending die het lot aan hun
levens heeft gegeven. Hun dansclub is
een gedreven groep vriendinnen met
een gezamenlijke passie voor
Griekenland dat zij de bakermat van
de Westerse beschaving noemen.

Zuster Gaby.
De laatste brief is van de hand van
Zuster Gaby van de orde "Dochters
van het Kruis" en gericht aan alle
inwoners van Genk. Zij verhaalt hoe
de orde méér dan 100 jaar geleden
vanuit Luik naar Genk kwam en
scholen oprichtte voor ongeletterde
meisjes, een hard leven voor zowel de
zusters als voor de plaatselijke
bevolking. Vandaag wonen de
negentien nog overblijvende zusters JVDS 

Het boek wordt op
slechts 750 exem-
plaren uitgegeven en is
te koop in de Genkse
bibliotheek voor 7,-
Euro, bij grotere
aantallen wordt dat 5,-
Euro.  Opvallend is wel
dat van de acht
gepubliceerde brieven
er vijf van de hand zijn

van vrouwen met
buitenlandse roots,
nochtans bij officiële
Genkse activiteiten zijn
er in verhouding
weinig buitenlandse
Genkenaren te vinden.
Het is een gemakkelijk
lezend geheel
geworden en is geen
kijk op de Genkse

samenleving, zoals
door de klassieke pers
wordt gemeld. Het is
een kijk op het
verleden en toekomst
van vrouwen van een
divers pluimage die
één ding gemeen
hebben ; Hun liefde
voor Genk en haar
bewoners.

Informatie via  089 65 35 22
bibliotheek@genk.be

Geringe persopkomst en oplage

samen onder één dak en staan met
beide voeten op de grond, ondanks
dat religieuzen in de media vaak
worden afgeschilderd als
wereldvreemde nonnetjes. Ook zij
worden geconfronteerd met de
moeilijke kanten van de
multiculturele samenleving. Zij
vergelijkt het samenleven van de
zusters, die nooit gekozen hebben
met wié ze wilden samenleven, met
het samenleven van de vele Genkse
verschillende nationaliteiten, wat niet
altijd even gemakkelijk is. Zij vraagt
de Genkenaren te waken over de ziel
van de stad om dat daar elke
Marokkaan, Vlaming, Italiaan of
Algerijn in de eerste plaats
Genkenaar is.

Genkenaar Jan Goossens wordt 2 Genkse ereburgere

Professor Dr. Jan Goossens is als taalgeleerde alom gerenommeerd omwille van zijn
indrukwekkende publicaties. Jan Goossens werd in 1995 Emeritus hoogleraar historische
taalkunde, dialectologie en middeleeuwse literatuur aan de KUL
en de Westfälische WilhelmsUniversität van Münster. Jan Goossens
is geboren Genkenaar maar woont thans in Leuven-Heverlee

Luc Dhoore
De eerste ereburger van
Genk was Luc Dhoore,
door iedereen ongetwij-
feld gekend als een grote
tegenstander van de
mijnsluitingen die het als
het ware misdadig vond
dat de mijnen werden
volgegoten met beton,
Dhoore is die mening, tot
groot ongenoegen van
partijgenoten, altijd blijven
verdedigen. Hij steunde de
mensen die meenden dat
de schachten moesten
open blijven.

meer  12

Jan
Goossens.
Dit jaar viel de eer te
beurt aan de 80 jarige
Prof. Dr. Jan Goossens
die ondermeer zijn
sporen verdiende
vanwege zijn
bekommernis voor de
dialecten van beide
Limburgen en zijn
onderzoeken naar het
Genker dialect.

Jan Goossens leert Genks
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GENK  en het SchapenbegrazingsprojectGENK  en het Schapenbegrazingsproject

Natuurbeheerder Rik Libot geeft  uitleg over het begrazingsproject dat momenteel de
gemeentegrenzen van Genk heeft overschreden. De eerste schapen, gedreven door een Border Collie,
kunnen aan hun taak beginnen.

Sinds mei 2009 loopt er een
kudde van 140 schapen op
het Genkse grondgebied, de
man die deze kudde door
de natuurgebieden
begeleidt is René
Vertommen. De gemeente
As brengt dit jaar, onder
impuls van het regionaal
Landschap Kempen en

Maasland, haar gronden op de
klaverberg in.

Genk en As willen dat de
laatste grote heide van de
streek “Opglabbekerzavel-
Klaverberg” niet dichtgroeit
en vanaf 2010 zal, zonder
rekening te houden met de
gemeentegrenzen van As en

Genk , een kudde van 140
schapen dat bewerkstel-
ligen. Het gaat om de open
ruimte tussen de heide van
de Opglabbekerzavel, het
vliegveld Zwartberg en het
KRC stadion, samen met
alle aangrenzende open
percelen van As op de
Klaverberg.

Links naar websites ivm dit artikel

http://heempark2.genk.be/content/hp_content/record.php?ID=48&navID=7

Open heide en bos.
Het gebied “Zavelzand”, was ooit
een schrale vlakte met heel veel
zand, het gebied groeide eerst dicht
met heide dan met struiken en
vervolgens met  bomen en als men
niets doet, wordt het terug een bos,
wat niet de bedoeling is. Deze heide
draait al zo’n 3.000 jaar mee en is
uiterst interessant vanwege het
behoud van fauna en flora, maar
dat is niet eenvoudig en vergt inzet.
Oorspronkelijk komt dergelijke
heide alleen maar voor aan de
kusten waar de wind voor de nodige
dynamiek zorgt.
Natuurbeheerder Rik Libot poneert
zijn zienswijze en wijst op een rij
dennenbomen en zaaidennen. Hij  meer  12

wil in de toekomst in die
dennenstroken meer gaten creëren,
zodat deze half open worden,
plaatsen waar de heide in het bos
overgaat dus zoveel mogelijk
raakvlak. “Open heide en bos,
dynamiek moet er hier komen” legt
Rik Libot uit, aan Rik zal het niet
liggen want die straalt er zelf al pak
uit.

Zweefvliegje.
Tijdens de verkennende wandeling
komen we ook bij stuifzandgebied
terecht, vooral op het gedeelte dat
eigendom is van As. Omdat
stuifzanden een aparte fauna hebben
zijn ze óók belangrijk, er zitten daar

allerlei kleine diertjes zoals
loopkevertjes en spinnen maar ook
de nachtzwaluw is er te vinden, ze
komt hier en ook op de Klaverberg
nog voor.  Er zitten ook nog
zadelsprinkhanen , maar die kunnen
in het zand niet overleven, deze
beestjes verplaatsen zich per dag
hoogstens 150m. Rik Libot wist ook
te vertellen dat hier in 2009 nog een
“zweefvliegje” werd gevangen en
omdat het vliegje in 68 jaar niet
meer werd waargenomen, dacht
men dat het uitgestorven was, het
werd hier, in Genk, gevonden.
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Stuifduinen.
Er werd de laatste
tijd nogal wat jong
dennenhout

weggehaald waardoor men een beter
zicht krijgt op de
stuifduinen. Agentschap
Natuur en Bos heeft veel
steun verleend.

De politieke
toespraken.

Wim Dries.
Burgemeester Wim Dries
mocht de spits afbijten, zijn
toespraak beperkte zich tot
wat in het persbericht was
verschenen, zoals in de
inleiding van dit artikel
reeds is gemeld.

Tom Seurs.
Het gaat om een oppervlakte van
ongeveer 100 Ha groot, waarvan een
gedeelte eigendom is van As, in de
jaren 80 heeft de gemeente As, onder

foto MARCO

Zweefvliegje

Het moet blijken dat de stad
Genk iets te overijverig is
geweest en ook langs het
fiets- en wandelpad op het
gebied van As, een groot
aantal Acacia’s heeft gekapt.
Daarover zijn de meningen
verdeeld, één van de
wandelaars had voor bomen
die zijzelf gekapt hadden,
flink moeten betalen.

Tijdens wandeling.
Tom Seurs, Schepen van As, geeft
toe dat pas tijdens de wandeling
duidelijk werd dat vele Acacia’s naast
het fiets- wandelpad, gekapt werden.
Genk heeft As niet gewaarschuwd en
tijdens de wandeling hoorden we
“dat had niet gemogen ...” . We
ventileren  hier de reactie van Tom
Seurs, eerste Schepen van As :
Ik heb daar geen enkel probleem
mee  omdat voor mij als Schepen in
een dergelijk geval en in dit
natuurgebied geen grenzen bestaan,
hij durft zelfs verder te gaan en
zeggen dat hij het  liever zo heeft.

impuls van haar boswachter en het
Agentschap Natuur en Bos -ANB-,
bomen aangeplant. De bedoeling
daarvan was om de crossers weg te
houden en inderdaad, de crossers

zijn het gebied na verloop van tijd
vergeten. Er is dan de laatste jaren
strategisch en in samenspraak met
het ANB gekozen om de aangeplante
en andere bomen te verwijderen,
waardoor terug de open vlakten van
weleer werden verkregen. Na

voorgaande eenmalige ingreep, gaat
men nu over tot de beheerswerken.
Een onderdeel daarvan is het
inschakelen van de beruchte schapen
waarvan er op dit moment al een

aantal op Genks grondgebied
rondwandelen. In het kader
van het heideherstel en dit
project zal dat nu dus ook op
het grondgebied van As
gebeuren.

Ali Çaglar
De Genkse Schepen  Ali
Çaglar -Leefmilieu- kwam
bevestigen dat Genk en As
hier een sterk duo moeten
vormen en samenwerken
voor een goed resultaat, een
soort “Sant in eigen Land”,
“Door het schapenproject
wordt een meerwaarde aan
het natuurbeheer gegeven

dat, om de biodiversiteit te
versterken, niet aan de grenzen van
de gemeente moet stoppen, mochten
onze buurgemeenten in onze
voetsporen lopen, mogen we
spreken van een intergemeentelijk
project”, aldus Ali Çaglar.

Tom Seurs 1   Schepen van As. e

Dat sommigen wel problemen zouden
hebben met de kapping weet de
Schepen niet, voor hem is het oké.
Verder vertelt Seurs dat de
omgekapte bomen niet hoeven te
worden vervangen omdat het hier
juist gaat om een beheer dat moet
vermijden dat het hele gebied
dichtgroeit.
Op de vraag van Morsum Magnificat
hoe het zit met de op grondgebied As
aanwezige bunkers, waar tijdens de
mijn-exploitatie springstoffen werden
opgeslagen, antwoordt Tom Seurs dat
hij geen weet heeft van bunkers.

 meer  13

van  10 eek ‘eik‘.. eek ‘edik‘ .. is  Genks van Jan Goossens

Genkenaar Jan Goossens is bij het
grote publiek misschien geen grote
bekendheid, echter,  in kringen van
taalkundigen en dialectologen klinkt
zijn naam als een klok en hij is in die

wereld een gerenommeerd  Professor,
meer bepaald omwille van zijn
indrukwekkende publicaties, hij is
bovendien één van de productiefste
taalgeleerden van de lage landen.

Jan Goossens heeft een belangrijke
bijdrage geleverd tot de ontwikkeling
van zijn vakgebied.

In de margeIn de marge :
Genk kapte Acacia’s
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Dialect.
Dialecto-

logen en heemkundigen
hebben een bijzondere
waardering voor prof. Dr.
Goossens omwille van zijn
dialectologisch onderzoek en

zijn inzichten in de relatie
tussen het Nederlands en
het Duits. Specifiek voor
Genk heeft de professor
heel wat dialectologisch
onderzoek verricht naar het
Genker dialect dat hij steeds
trouw is gebleven.

Sociaal
gehandicapt.
Hij hanteerde ooit de
gekruide uitspraak :
“Iemand die zijn dialect niet
meer spreekt is sociaal
gehandicapt”. Tijdens de
huldiging gaf  Jan Goossens
de aanwezigen een brok les
in het Genks dialect, of de
aanwezigen uit de zaal,
inclusief de huidige
burgemeester Wim Dries het
verschil tussen de
“sleeptoon” en de
“stoottoon” kon vatten, is
zeer de vraag, Wim Dries
belooft alvast tegen einde
april 2010 ter gelegenheid
van de “Genkerdag”,

   ....Wim Dries
beloofd alvast
tegen einde
april 2010 ter
gelegenheid van
de “Genkerdag“,
beterschap...

Jan Goossens en echtgenote met de oorkonde en
Wim Dries, burgemeester van Genk.

Jan Goossens en Jef Gabriëls, ereburgemeester
van Genk.

beterschap.  Anderzijds kan
men zich de vraag stellen,
hoe men mensen die
behalve hun eigen dialect,
geen fatsoenlijk Nederlands
kunnen praten, moet
noemen?

Wim Dries
zenuwachtig?
Burgemeester Dries vond
het een bijzondere eer om
een bijzonder man te
mogen huldigen, hij
stipuleerde dat hij
zenuwachtig was omdat hij
een man, die zo begaan is
met het Genker dialect,
diende te onderscheiden
terwijl hijzelf het dialect niet
machtig is, in dezelfde zin
beloofde hij hieraan, met de
hulp van zijn vader, te
verhelpen zodat hij op
de Genkeravond van eind
april, een stukje kan
vertellen in het Genks
dialect.
In december 2008 keurde
de gemeenteraad een
reglement goed met
betrekking tot het

ereburgerschap en Wim
Dries citeert een stukje uit
de tekst : Het
ereburgerschap van Genk
is de hoogste blijk van
waardering, genegenheid en
dankbaarheid voor personen
die zich, ten opzichte van de

Stad Genk en de Genkse
gemeenschap, op zeer
uitzonderlijke,
baanbrekende en langdurige

wijze verdienstelijk
hebben gemaakt. Het is
uniek omdat de
toekenning gebaseerd is
op uitzonderlijke
prestaties, inspanningen
van uitzonderlijke aard
en dit aan mensen met
uitzonderlijke kwaliteiten.
Het is evident dat deze
prestatie een invloed
moet hebben op de
Genkse samenleving met
een verstrekkende
betekenis en bij voorkeur
met een nationale en
internationale uitstraling;
einde citaat.
Voor Wim Dries en de
voltallige gemeenteraad
voldoet professor
Goossens aan al deze
voorwaarden omdat hij

voor de Genkse
samenleving het symbool is
van iemand die iets
betekent en die als
ereburger een ambassadeur
is voor de Stad Genk.

Münster.
Volgende spreker, José
Cajot, ondermeer
bestuurslid van de
Vereniging voor Limburgs
Dialect- en Naamkunde,
belichtte het uitgebreide
wetensschappelijke leven
van Professor Goossens en
vernoemde de productiviteit
van de man, zoals de
zeshonderd
wetenschappelijke
publicaties en de
vierhonderd artikels die
verschenen in bundels en
tijdschriften. Cajot haalde
ook de vele eretitels en
doctoraten aan die de

professor kreeg. Vooral voor
de universiteit van Münster
was professor Goossens van
grote betekenis.

Ereburgemeester
Jef Gabriëls.
De ereburgemeester mocht
het laatste boek "Vers van
de Pers" aan ereburger
Professor Jan Goossens
overhandigen wat hij deed
in onvervalst Genks,
waarmee de academische
zitting werd afgesloten. Wat
volgde was een receptie in
welke ruimte een kleine
expositie was ingericht met
een fractie van de werken
van de onderscheiden
Professor.

Het beeldje dat
door een Genkse
kunstenares werd
gemaakt werd
onder de spotlights
in glanzende
cellofaanverpakking
aan de aanwezigen
getoond.
De panelen bevatten
teksten van Jan
Goossens in Genks
dialect.
De kunstenares wil
liever niet in de
publiciteit komen,
alle eer komt aan
Jan Goossens toe
zegt ze aan deze
redactie.

EVDS 



  Morsum Magnificat  12e jaargang  176 maart  2010  14/24

14 Morsum Magnificat®

meer  15

Het F.A.N.C. heeft 220
meetstations voor detectie van
radioactieve stralen opgesteld,
hiernaast ziet u daarvan een
prototype. De  leverancier is
Berthold Technologies te
Vilvoorde en de installateur
Fabricom.

1- 3 Gamma detectoren
     Middelste voor hoge
     doses met GM buis
     0,1 - 10 Sv/h
     Andere voor lage doses
     -proportioneel buizen-
     0,01 - 0,1 Sv/h Elektronica
     is in de cilinders ingebouwd.
2- Verwerkingselektronica,
    CPU, analoge en digitale input
    /output kaart, tellers,
     stuurelektronica, etc.
3- Belgacom modem.
4- Laagspanningvoeding  230V
    aangesloten op LS net.
5- Verwarmingselement.
6- TL buislamp
7- Ruimte noodbatterijen.
8- Relais paneel, alarm
     contacten, deuren, etc.
9- Ringkern transfo.

1

3
4

2 5

van  07

In Mol -SCK- had in een dergelijke kast
een  mol? aarde opgehoopt, die aarde
had de elektrische laagspanningvoeding
onklaar gemaakt waardoor ook het
laden van de noodbatterijen uitviel.
Het SCK te Mol stelt aan het FANC een
lapje grond ter beschikking om de
meetpunten te plaatsen, de installatie,
onderhoud, etc. valt onder de
verantwoordelijkheid van het FANC,
zegt Phillippe aan deze redactie.

7

6

TELERAD Balise
Knowhow
Laten we aannemen dat de
nieuwe Directeur Willy De
Roovere, na de afzetting
van Jean-Paul Samain, zijn
best doet om het F.A.N.C. in
goede banen te leiden, toch
blijkt dat de knowhow het
Agentschap nog steeds
parten speelt, vaak hebben
niet  “zij”, maar derden -of
geannexeerden- de touwtjes
in handen en dat is voor een
Agentschap Nucleaire
Controle met een kwalijke
reputatie uit het verleden,
zeer vreemd.

Meetpunten bij
het SCK te Mol.
Op 4 maart brachten wij een
online bericht over een pro-
bleem met een meetpunt dat
bij het SCK staat opgesteld,

uiteraard is dat probleem
ondertussen opgelost, maar
het voorval roept wél vragen
op. Er zouden ook
problemen zijn geweest met
de genaakbaarheid van
onder spanning staande
delen aan de LS kant.

F.A.N.C.: De “Balise“van Kasterlee
en SCK te Mol

Telerad als een leeuw in een kooi te  Kasterlee.

8

9

Foto van de
sokkel van een
UPS van Telenet.

Alhoewel “ze “
-Electrabel,
Telenet en
Siemens- er nooit
in slaagden het
systeem
fatsoenlijk in
gebruik te nemen,
is de sokkel toch
voorzien om geen
ongedierte binnen
te laten, het FANC
weet dat nog niet

Keuringen.
Het zou er nog aan
ontbreken mochten
de elektrische
aftakkingen niet
door een erkend
organisme gekeurd
zijn, aanvankelijk
zijn er trouwens
opmerkingen
geweest omtrent de
genaakbaarheid van
de delen onder 230V
spanning. Aangezien

aan de installatie óók
werken door niet BA5
- hopelijk wel BA4 -
worden uitgevoerd,
bovendien wellicht ook bij
regenweer, dus in natte
omstandigheden dient
gewerkt, is het belangrijk
dat deze installatie 100%
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EVER 

aan het AREI
voldoet en
daarover hebben
wij onze twijfels,

óók al werden de Telerad kasten door
Aib-Vinçotte gekeurd, dat is géén
garantie dat het écht in orde is,
daarvan zijn voorbeelden, reden

waarom in het verleden Beltest -nu
Belac- werd opgericht en accreditatie
voor keuringsorganismen in het leven
is geroepen. Zo keurde TBV LS kasten
voor Electrabel goed, maar het
bevoegde Ministerie keurde die
kasten af, ergo, er werden 85.000
van dergelijke kasten geplaatst die
niet conform waren met het AREI!

Filialisering.
In het verleden erkende het
Agentschap, dat als instelling van
openbaar nut  specifiek werd
opgericht door de wet van 15 april
1994, enkele organismen voor
fysische controle -AVN,  Aib-Vinçotte-
Controlatom,  Techni Test- maar er is
nooit een duidelijke omkadering rond
die organismen  geweest, het bleef
altijd bij een overgangsmaatregel die
jaarlijks met een Koninklijk Besluit
werd verlengd.
Na het onderzoek van de commissie
Nucleaire Veiligheid is er een 120
bladzijden tellend verslag opgesteld,
dat op 17 april 2007 in de Commissie
Binnenlandse Zaken publiek werd
gemaakt -zie MM 140 van mei 2007-.
Pas in november 2008 heeft het FANC
echt werk gemaakt van de
aanbevelingen van de Commissie en
de Kamer van
Volksvertegenwoordigers en de
filialiseringsstrategie aangevat maar

het FANC is een slechte leerling en legt
de aanbevelingen van het Parlement
naast zich neer.

Parlement vroeg
Vennootschap van

publiek recht.
In het rapport van de
Commissie Nucleaire veiligheid
staat : “ .... De Kamer is van
oordeel dat er werk moet
worden gemaakt van een
filialisering van de erkende
instellingen in de vorm van
een vennootschap van pu-
bliek recht, onder controle
van het Agentschap .... “.
We herinneren eraan dat het
FANC meer dan 20 jaar door
incompetenten werd  bestuurd.
Behalve  hun eigen juridische
dienst -Christel G.- kan het
agentschap op medewerking
rekenen van enkele juristen
waaronder de Advocaat van het
NIRAS -Olaf B.- en de ex
Voorzitter van de RVB van het
FANC -Tom VDB- en last but not
least advocaat en ijdeltuit
Patrick H. Deze laatste kent
alle gangen van het Brusselse
Justitiepaleis.

Stichting BEL V,
de “Black box“
van het FANC ?

Op 7 november 2007 richtte het FANC
de private stichting BEL V op, BEL V is
in feite een afsplitsing van de vzw
AVN, een organisme  voor fysische
controles dat door het FANC erkend
werd om inrichtingen van Klasse I,
ondermeer de fysische controles in de
kerncentrales, uit te voeren.  Het is
over die materie dat voormalig
Directeur van AVN, Jean-Jacques Van
Binnebeek, systematisch in de clinch
lag met Jean-Paul Samain, de
afgezette Directeur-generaal van het
FANC. Zonder AVN was het FANC niets,
een operatie zoals BEL V is daarvan
het gevolg.  Het is nogal wiedes, dat
een aantal elementen van AVN in de
nieuw op te richten maatschappij
zouden terecht komen, één ervan is
Geert C.
AVN werd losgekoppeld van het vzw
statuut en omgevormd tot een
“Stichting” welke onder de vleugels
van het FANC werd geplaatst, op die
manier vinden we dezelfde personen
terug in de Raad Van Bestuur van het
FANC en van de Stichting BeL V.  Deze
filialisering in de vorm van een
Stichting  is dus strijdig met de
verzuchtingen van de Kamer, het
Parlement wilde een vennootschap van
publiek recht  en geen “Stichting”.
BEL V wordt een soort Black Box.

Links : Nucleair inspecteur FANC.
Rechts :  Eén van de eersten van AVN die
naar Bel V overstapte.

Geen controle
mogelijk.
Het is altijd al moeilijk geweest om de
Burcht  van PS apparatsjik Samain
aan de Ravensteinstraat te
veroveren. Zelfs na de doorlichting
met 22 vergaderingen achter
gesloten deuren, een  120 bladzijden
tellend verslag daarvan, de
aanbevelingen van de Kamer én de
vragen van het Parlement, slaagt het
FANC er toch weer in om naast het
paaltje te plassen door zich aan

externe controles te onttrekken.
De juridische stuctuur van Bel V
impliceert dat het Rekenhof geen
controles kan uitvoeren en een
Stichting de wet op de
aanbestedingen van 24 december
1993 -etc- niet moet naleven. Het
FANC is er weer in geslaagd om zich
voor bepaalde activiteiten aan
controles te onttrekken. Ondertussen
is het dossier Bel V opnieuw ter
sprake gekomen maar het resultaat is
nog niet gepubliceerd, het is dus nog
even afwachten of het Parlement erin
zal slagen het FANC tot de orde te
roepen.

Subcommissie
Nucleaire veiligheid.
Uit een recente bijeenkomst en uit
een verslag van de juridische dienst
van het Parlement blijkt dat volgende
eisen van de Commissie op tafel
liggen :
- Onderwerping van de wet op de
overheidsopdrachten.
- Samenstelling van de RVB van BEL-
V, aanwijzing van de leden ervan en
de gevolgen ervan.
- Controle op BEL-V.
- Administratieve positie van het
personeel -statutaire benoeming,
aanwerving bij arbeidsovereenkomst-
- Transparantie van besluitvorming.
De subcommissie wenst ook
toelichting over de opdrachten van de
regeringscommissarissen en de eraan
verbonden onverenigbaarheden.

Het  F.A.N.C. was niet bereikbaar
voor een reactie, Corinne Souwer was
op buitenlandse missie.

......deze filialisering
 in de vorm van een
Stichting  is dus
strijdig met de
verzuchtingen van de
Kamer, het Parlement
wilde een
vennootschap van
publiek recht  en
geen “Stichting”....
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Genk- Waterschei : Jongerenbende richt
vernielingen aan, politie vist 3 keer achter het net.

Het is niet nieuw voor Genk-
Waterschei, volgens twee bronnen
trekt al geruime tijd een bende
jongeren rond in Waterschei,
ondermeer rond de kerk en het
tennisveld.
De laatste twee weken, zowat
gelijktijdig met de werken RUP
Sintjanssite, hebben de jonge
boefjes hun actiegebied verplaatst
naar de Oude Kring waar ze zich
onrechtmatig toegang verschaffen
door het doorknippen van
omheiningen, inbreken in oude
gebouwen en het aanrichten van
vernielingen  -foto-.

Omheining werd doorgeknipt, ramen, ruiten en inboedel vernield
en buiten gegooid.

RUP
Sintjanssite.
Sinds enkele weken is de
stad Genk met de
uitvoering van het RUP
Sintjanssite gestart, delen
van de school in de
Schoolstraat worden
gesloopt -zie online
bericht-. Quasi gelijktijdig
daagt in de naaste
omgeving een
jongerenbende op. Eerst
wat rondhangen in de buurt
dan op 13 maart een
vechtpartij op de parking
van de vzw De Kring-
Waterschei. De
aanwezigheid, verdachte
bewegingen van personen
en auto’s en het
geweld escaleren duidelijk.

Verstoppertje
Toen de aannemer van de
afbraakwerken aan de
school vaststelde dat de
lokalen in de kelders recent
nog werden gebruikt en
daarover aan de
verantwoordelijke van de
school vragen stelde, keek
die verbaasd op.  Nu is het
duidelijk waarom de
jongeren  andere
gebouwen in de buurt
kraken om hun activiteiten
ongezien te kunnen verder
zetten. De vraag is waarom
die jongeren zich verdekt in
de kelders van de school
en elders dienden op te
houden, te verstoppen?

Bouwwerf.
NV Schoofs uit Borgloon is
de aannemer van de
werken, binnenkort komen
er bureel- en

werfcontainers.
Sinds de aannemer
op de hoogte is
van de
vernielingen die ook al in de
school werden aangericht,
wil deze zijn materiaal en
containers meer richting
straat opstellen, zoniet
worden wij misschien ook
het slachtoffer klinkt het
daar, ik overleg daarover
met de Architect, zegt de
aannemer.

Wet “Tijdelijke
en mobiele
werkplaatsen“
toepassen.
In het KB van 25 januari
2001 -tijdelijke en mobiele
werkplaatsen- is ondermeer
in art. 10d.  opgenomen dat
de werf moet worden
uitgerust met voorzieningen
die verhinderen dat
onbevoegde personen de
werkzones betreden, m.a.w.
de toegang, zowel langs de
Schoolstraat als langs de
Onderwijslaan en andere,
moet onmogelijk worden
gemaakt. Als dat is gebeurt
kunnen de boefjes niet via
de werf ontsnappen. De
opdrachtgever -stad Genk-
moet gewoon, zoals
iedereen, het KB van 25
januari 2001 toepassen.

Veiligheid.
De boefjes hebben de
omheiningen van twee
eigendommen herhaalde
malen doorgeknipt, zijn
binnengedrongen, hebben
ramen en glas vernield en
inboedel naar buiten

gegooid. Zelfs
nadat zowel de
vzw De Kring-
Waterschei en de
huurder van het
belendende pand
het gat in de
omheining hadden
hersteld, knipten
ze nieuwe
openingen en
drongen opnieuw
binnen. De
kereltjes hebben
een soort kleine
baseballknuppels
bij waarmee ze
waarschijnlijk
ramen inslaan of
erger, men zou
zich voor minder
onveilig voelen  in
het donkere gat
aan De Kring-
Waterschei. De
politie kwam te
laat.

Dit is een van de allochtone
jongeren  van het groepje. Is de
Baseballknuppel speeltuig of een
wapen?EVER 

Oud klaslokaal in de tuin van een nog bewoond pand
aan de Duinenlaan. De vernielingen werden recent
aangericht, daarvoor moest omheining doorgeknipt.
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http://ha.ina.fr/economie-et-societe/vie-sociale/video/1950810001021/nuage-de-tchernobyl-criirad.fr.html
http://www.criirad.org                                  http://pripyat.com/

Tsjernobyl Vervolg I reisverslag 24 jaar na de
grootste ramp uit de nucleaire geschiedenis
die niet had mogen gebeuren.

Links naar websites ivm dit artikel

Experiment mislukt.
In het  testplan was voorzien om het
vermogen van reactor 4 te
verminderen van de nominale
3200 MW naar 700-1.000 MW
thermisch vermogen.
Om het proces van de kernsplijt-
reactie  te vertragen dienden in de
kern grafiet regelstaven te worden

geplaatst, die staven dienen om het
splijtproces van de kernreactor te
beheersen.  Om onbekende redenen
zou Toptunev een vergissing hebben
begaan door de grafietregelstaven te
ver in te voeren ,waardoor de reactor
nagenoeg uitviel.  Het vermogen
daalde tot 30 MW thermisch. Op dit
lage vermogen ontstond een
verschijnsel genaamd  “xenon
vergiftiging”, waarbij hoge niveaus
van xenon-135 neutronen absorberen
die de kernreactie afremmen.
De operatoren waren denkelijk niet
op de hoogte van de xenon-
vergiftiging -antireactieactiviteit-
aangezien procedures zeggen dat, in
het geval van xenon vergiftiging, de
reactor ongeveer 24 uur volledig
moet worden uitgeschakeld,  tijd die
nodig is voordat de vergiftiging
volledig is verwijderd. Om het
vermogen opnieuw te verhogen
werden de regelstaven uit de
reactorkern getrokken, tot de juiste
positie voor de normale operaties en
de positie die is toegestaan volgens
de veiligheidsvoorschriften. Om het
automatische systeem te omzeilen
diende dit handmatig te gebeuren.
Langzaam steeg het vermogen van
de reactor, echter slechts tot 200 MW,
minder dan een derde van het
vereiste minimum voor het
experiment, maar het experiment
werd desondanks voortgezet.

    ...de radioactieve
wolk van de reactor

verspreidde verschillende
radionuclides met een

kortlopende halfwaardetijd
over Europa, vooral

Iodine 131 -halfwaardetijd 8
dagen- en Caesium 137

-halfwaardetijd 30 jaar- zijn
vandaag nog steeds

meetbaar in bodems en
voedsel in vele delen van

Europa .....

De veiligheden?
De reactor had vele ingebouwde
beveiligingen maar die waren vrij
gemakkelijk uit te schakelen, of te
overbruggen. Zonder die
automatische beveiligingen kon het
koelwater  opwarmen tot het
kookpunt, wat
gebeurde.  Te
heet water bracht
de reactor in een
instabiele
toestand waarin
de reactorkern
oververhit raakte.

Reactor
op hol.
Iets na
middernacht,
meer bepaald op
26 april 1986 om
1:23:04 in de
morgen begon
het experiment.
De uiterst
instabiele
toestand van de
reactor was niet
bekend bij de
ingenieurs van de reactor, de stoom
naar de turbines werd uitgeschakeld.
Omdat de vliegwielen van de
generator het water bleven pompen
daalde het debiet wat leidde tot de
vorming van stoom.  De controlesta-
ven die eerder slechts gedeeltelijk
verwijderd werden  -maar nooit
volledig- bevonden zich nog steeds
gedeeltelijk in de reactor, waardoor
het koelwater de warmtebron niet
kon bereiken.  De vorming van

stoom veroorzaakte een daling van
de kernkoeling en aangezien het
koelwater op zich  ook een
parameter is, sloeg de reactor op
hol.

Meer stoom.
Bij de vaststelling
van het snel
stijgende vermogen
van de reactor
duwden de
operatoren om
1:23:40 op de
SCRAM  knop, deze
handeling zou  -door
het inbrengen van al
de regelstaven in de
reactorkern-  de
reactor volledig
uitschakelen en een
complete shutdown
veroorzaken.
Het mechanisme
voor het inbrengen
van een regelstaaf
-die 7 meter lang is-
werkte aan een
relatief lage snelheid
-18-20 sec voor de
volle lengte van 7

meter-. Door het inbrengen van de
regelstaven werd meer water
verwijderd uit de kern, waardoor
meer stoom in de reactorruimten
werd gevormd.

Deksel reactor.
Wegens voorgaande raakte de kern

De radioactieve wolk besmette Belarus, Russische Federatie en Ukraïne

Een groenzone in Pripyat ....
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Stralingen
De inmiddels
gepensioneerde auteur van
het boek "Stralingsgevaar!
Vervuiling in een GSM-
maatschappij", Patrick
Vanden Berghe, ruilde het
door allerlei straling
vervuilde België, voor het
Franse Champcerie in
Normandië.  Twintig jaar
werkte de socioloog in een
Brussels kantoor waarvan
de wanden waren
opgebouwd uit gipsplaten
waarin radioactief afval
werd verwerkt, bovendien
woonde Patrick drie jaar in
een appartementsgebouw
waarop zes antennes voor
draadloze telefonie stonden
opgesteld.

Parkinson.
Patrick Vanden Berghe is
ervan overtuigd dat hij
door dit laatste de ziekte
van Parkinson kreeg en
wetenschappers bevestigen
zijn overtuiging.  De

technologie van de
draadloze telecommunicatie
werd zonder al te veel
regels ingevoerd en bij de
vastlegging van de normen
en waarden werd
hoegenaamd geen rekening
gehouden met de
celbiologie zodat mensen
ziek worden en/of al ziek
zijn zoals de auteur zelf.

Het boek zal vanaf ongeveer 26 maart 2010
in de winkels liggen.

Ondanks de afremming
door de 22mm dikke
houtvezelplaat en de
afstand van 4cm tot de
Gyprocwand detecteerde
deze besmettingsmonitor
nog 0,25 Bq/cm². Zonder
rekening te houden met
de vezelplaat zou de
meting tegen de Gyproc

minstens vier maal
hoger zijn geweest.
Het verslag van NRG
bevestigde dat er
inderdaad  670 Bq/kg
Radium 226 in de
wanden in het kantoor
van Patrick Vanden
Berghe aanwezig was.

Radium-226 in Gyproc platen RJV

Stralingsgevaar
 Patrick Vanden Berghe

Acties.
Om de vervuiling te
bestrijden komen meer
en meer verenigingen
tot stand bestaande uit
buurtbewoners en
verontruste ouders die
zich bekommeren om de
gezondheid van hun
kinderen en de leefbaar-
heid van hun woongebied.

De
Beschavingsziekte.
Het boek is een pleit voor een
volwaardige
omgevingsgeneeskunde
aangezien, omdat de
geneeskunde geen
onderzoek van de omgeving
voorziet, te veel mensen die
lijden aan moderne
beschavingsziekte niet goed
worden behandeld. Een
moderne dokter zou een
meetapparaat in zijn tas
moeten hebben om de
elektromagnetische
veldsterkte te meten van de
plaats waar de patiënt
woont dan wel werkt.

Erik Verbeeck 

van  01

In het kantoor van Patrick
     Vanden Berghe, en

ook in andere
     lokalen van de
      gebouwen van
      de RJV, hangen

                radioactieve
                rookmelders

     -inzet-.
     Dit zijn geen
      atoombommen
     maar in het
     geval van
Patrick Vanden

Berghe hing de Cerberus
F716 vrij dicht tegen het
bureelmeubel.

Geen regels voor radioactief materiaal in bouwmateriaal.
Het probleem van de
radioactieve stoffen in de
Gyproc wanden werd
aangekaart. Merkwaardig
genoeg geeft een door het
FANC erkend organisme

Aib-Vinçotte Controlatom
toe, dat er inderdaad Ra-
226, Pb-210 in de Gyproc
platen aanwezig is, zelfs
méér dan in het KB van 20
juli 2001 is toegelaten.

Geen Norm.
In haar e-mail van 2
februari 2006 zegt
inspecteur Luc Desmet van
Aib-Vinçotte Controlatom,

dat er in België geen
norm is voor radioactief
materiaal in bouwmateriaal.

Radioactieve
rookdetector



De plant in mei 2009
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volledig oververhit
en enkele van de
splijtstofstaven
braken en

blokkeerden de regelstaafgeleiders
waardoor de regelstaven zelf slechts
voor een derde konden worden
ingebracht.
Amper 7 seconden na het indrukken
van de
SCRAM
knop was
het
vermogen
al verhoogd
tot 30 GW
thermisch
wat
betekent dat
de reactor
compleet op
hol was
geslagen, 20
seconden
na de
SCRAM was
er een stoomexplosie die het 2.000
ton wegende deksel van de reactor
wegblies, de bovenkant van de
reactor hal beschadigde en
fragmenten van kernbrandstof

materiaal uitwierp.
Eén seconde later vond een tweede
explosie plaats, die  werd veroorzaakt
door waterstof -H- dat was
geproduceerd door de oververhitte
stoom en de daaropvolgende
Zyrconium reactie binnen in de
oververhitte kern.

Brokstukken.
Volgens waarnemers
buiten Unit 4 schoten
brandende
brokstukken en
vonken in de lucht
boven de reactor.
Sommige daarvan

vielen op het dak van de
machinezaal waardoor ook daar
brand ontstond. Ongeveer 25
procent van de roodgloeiende
grafietblokken en oververhit
materiaal van de brandstof kanalen,

werd uitgeworpen. Delen van de
grafietblokken en brandstofkanalen
werden uit het reactorgebouw
geblazen.
Als gevolg van de schade aan het
gebouw ontwikkelde zich, ook door
de hoge temperatuur van de kern,
een hete luchtstroom die de grafiet
deed branden en er ontstond een
grafiet brand.

Resultaten gemeten op 21 mei 2009 : 27,03 µSv/h met een dosis tempometer Gamma Scout

Straling.
In het reisverslag lezen we : “ Er is
geconstateerd dat de straling van de
uitgeworpen brandstof en grafiet
ongeveer 5,6 Röntgen per seconde
of 20.000 Röntgen per uur was,
terwijl 500 röntgen per uur,

gedurende 5
uur, een
dodelijke
dosis is. De
arbeiders
waren
onbeschermd
en de
meeste van
hen kregen
al na enkele
minuten een
dodelijke
dosis”.
NVDR:
Röntgen -en
Rem- zijn

oud gebruikte maatstaven, 100
Röntgen -of Rem- komt overeen met
1 Sv. Als de cijfers van de
verslaggevers juist zijn, dat was de
vrijgekomen straling absoluut
desastreus.

De persconferentie bij
het Atoomagentschap te
Wenen
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Het I.A.E.A
verklaarde:

"Zelfs als er elk jaar
een ongeval van dit
type zou gebeuren,
beschouw ik
kernenergie als een
interessante bron
van energie."

Het “Kritisch”
rapport van het
Franse C.I.I.R.A.D.

Tsjernobyl, het ongeval had
niet mogen gebeuren.

In de maand augustus 1986 heeft
de IAEA in haar hoofdkantoor in
Wenen, een internationale
conferentie besteed aan het
ongeval, over de oorzaken en de
gevolgen ervan.
Meer dan honderd journalisten
waren aanwezig, maar zij hadden
slechts recht op een
persconferentie, de gevoelige
discussies werden achter gesloten
deuren gehouden.
De delegatie van de Sovjet-Unie
had een gedetailleerd verslag
voorbereid met een raming van de
gevolgen van het ongeval voor de
gezondheid.
Het aantal geïnduceerde dodelijke
afgeleide kankers werd daarbij
geëvalueerd op ongeveer 44 000,
dat is een minimum cijfer waarbij
geen rekening wordt gehouden
met alle radionucliden, die
gebaseerd zijn op kankerverwek-
kende risicofactoren -de norm
ICRP-26-, een norm die na de
ramp nieuwe waarden -1.25- 5.10-
5.Sv-1- voorziet.

De verantwoordelijke ambtenaren
van de IAEA waren met de
evaluatie van de Russen niet
akkoord en deze diende met een
factor 10 verminderd te worden.
De toekomst van kernenergie
stond immers op het spel.
In een raming van 4 000 doden
-op termijn- konden de meesten
zich wel vinden, er zouden op
termijn dus geen 44.000, maar
4.000 slachtoffers zijn.

Topambtenaar Rosen
van het IAEA, verklaarde:

" Zelfs als er elk jaar een ongeval
van dit type zou gebeuren,
beschouw ik kernenergie als een
interessante bron van energie ".

Bron : C.I.I.R.A.D.
Vrij vertaald uit het Frans door MM

Meer
brand.
Uitgestoten

brandstof en grafiet kwamen ook
terecht op het dak van het
generatorgebouw dat bedekt was
met Bitumen die begon te branden.
De eerste zorg van de brandweer
was het blussen van de brand op het
dak en de onbeschermde
brandweermannen stonden, zonder
het te weten, op een dak bedekt met

splijtstof en radioactief grafiet uit de
reactorkern, er was hen niet verteld
hoe gevaarlijk radioactief de rook en

              het puin waren, als gevolg
         daarvan stierven een
           paar weken na hun

   interventie alle
             brandweermannen.

     Laatste
          berichten.

      De werken om de
               bestaande
                sarcofaag volledig

      met een beton-
     constructie te

              overkoepelen,
                      verlopen niet bepaald
                      gemakkelijk. Bij de

     graafwerken voor
      een nieuwe

fundering stuit
   men op hoog
     radioactief
       materiaal.
       De

arbeiders
mogen,

vanwege de hoge straling, maar vijf
minuten per dag op de site blijven.

In volgend nummer :
°  Deel II van het reisverslag.
°  De gevolgen van de ramp voor
    mens, dier en milieu

CBPL vraagt vzw Sint Vincentius Genk om
uitleg over hun Privacy Policy

Steeds meer mensen moeten beroep doen op OCMWs,
maar “Jan met de Pet”, wil dat niet weten, dat is immers
geen goednieuwsshow en degenen die er beroep op
moeten doen, willen niet dat het geweten is. De schaamte
wordt nóg groter, wanneer men beroep moet doen op
voedselhulp. Bij het Sint Martinusfonds te Berlare brengen
vrijwilligers voedsel zelfs discreet aan huis omdat de
betrokkenen het niet durven afhalen uit schrik door
dorpsbewoners gezien, ergo, met de vinger gewezen te
worden.

Door de
mangel.
Wie aanklopt bij een
OCMW wordt
doorgaans goed
doorgelicht, wanneer
“goed” bevonden krijgt
men daar een attest
voor voedselhulp zodat
in die instelling geen
vragen meer dienen
gesteld te worden.
Bij Sint Vincentius te
Genk vindt men het
nodig om aan de
minder bedeelden
opnieuw allerlei niet
relevante vragen te
stellen, vragen die zeer
vervelend overkomen
en  door sommigen als

Abonnee worden op
Morsum Magnificat kost
u slechts 80 Euro per
jaar en u krijgt daarvoor
gemiddeld duizend
bladzijden informatie.

“zeer indringend”
worden omschreven.

E.G. Controle.
Deze redactie krijgt
lucht van de klachten
en trekt op onderzoek.
De bevestiging dat die
vragen wel degelijk
worden gesteld hadden
we al op 26 november
2009. Voorzitter Roger
Ghijsen, maakte zich
van de vraag
“waarom”, af met de
kwinkslag dat zij
strenge controle
van de E.G. krijgen en
moeten kunnen
aantonen aan wie zij
voedselhulp geven.

Misbruik.
Het heeft even
aangesleept
vooraleer wij wat
meer informatie over
de vzw Sint
Vincentius hebben
kunnen verzamelen,
maar ondertussen
hebben wij ze wel en
bijgevolg ook de
Privacycommissie die
de zaak onderzoekt.
De CBPL wil nu
precies weten hoe de
Privacy Policy bij Sint
Vincentius in de haak
zit.

 meer  21
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van  20 vzw Sint Vincentius Genk :
Dictatuur en machtsmisbruik ?

Sinds ik, na klachten van OCMW Genk cliënten over Sint
Vincentius het voor de minderbedeelden heb opgenomen
en aan de Voorzitter Roger Ghijsen en de
verantwoordelijke van de voedselafdeling Willy Peeters
-en ex journalist bij Het Laatste Nieuws-, kritische
vragen durfde te stellen, ergo de CBPL inschakelde
waardoor Sint Vincentius haar Privacy Policy moet
voorleggen en de CBPL dat nu onderzoekt, wordt mij en
mijn gezin voedselhulp geweigerd. Is dat geen
discriminatie en machtsmisbruik en ruikt dit niet naar
een dictatuur?

arikel in eigen naam

E.G. Controle.
Op 26 november 2009 zegt Roger
Ghijsen dat de resem vragen die
aan de personen aan wie
voedselhulp wordt gegeven worden
gesteld, ondermeer over opleiding,
zijn ingegeven vanwege de strenge
E.G. controle. Dat is gelogen.

Tewerkstelling.
De echte reden waarom die vragen
worden gesteld is dat Sint
Vincentius zich ook als een soort
mini VDAB wil ontpoppen. Op
zichzelf misschien een lovend
initiatief maar in mijn geval -66
jaar- is dat niet relevant, toch werd
ook aan mij gevraagd welke
opleiding ik heb genoten. Het komt
over dat hier weer gezorgd wordt
voor de politieke vriendjes.

Allochtonen.
In Genk ziet men bij evenementen
quasi geen allochtonen, bij Sint
Vincentius is dat anders, daar
bestaat het publiek voor 80% uit
allochtonen en als die al
Nederlands spreken, is de
woordenschat zeer beperkt, of ze
zijn vergezeld van kinderen of
derden die wél voldoende
Nederlands kennen. Voor degenen
die geen of onvoldoende
Nederlands kennen, wordt
tewerkstelling dus moeilijk.

Opslaan gegevens.
Hoe dan ook wordt aan iedereen
die beroep doet op voedselhulp bij
Sint Vincentius een reeks vragen
gesteld, ondermeer :
° Naam.
° Adres.
° Telefoonnummer.
° Geboortedatum.
° Burgerlijke stand.
° Naam echtgenote.
° Geboortedatum echtgenote.
° Soort inkomen.
° Bedrag.
° Soort woning.
° Opleidingsniveau.

Vrijwilligers.
Sint Vincentius werkt inderdaad met
vrijwilligers die zich voor de bedeling
van voedsel, meubels -overschot van
de Kringloop?- en kledij inzetten,
maar voor het onderhoud van het
gebouw, dat zij voor een paar
honderd Euro per jaar van de stad
Genk huren, is het de stad Genk die
daarvoor jaarlijks 6.426 Euro betaalt.
De vrijwilligers zijn dus meer
geïnteresseerd om babbeltjes te slaan
met minderbedeelden, dan in het
onderhoud van het gebouw.
Sint Vincentius beschikt over een
reeks vrijwilligers :
Voorzitter:
Roger Ghijsen.
Ondervoorzitter:
Ingrid B.
Geestelijk Adviseur:
Robert V.
Verantwoordelijke onthaal.
Ingrid B.
3 Medewerkers.
Onthaal :
12 medewerkers -die vragen stellen-.
Dossierbeheer.
2 Medewerkers.
Jeugdwerking:
2 Medewerkers.
Verantwoordelijke voeding:
Willy Peeters.
11 Medewerkers.
Secretaris:
Robert Pecinovsky
Verantwoordelijke kleding:
Paula S.
15 Medewerkers.
Externe relaties:
Jef Celis.
Verantwoordelijke huisraad:
Nicole N.
2 Medewerkers.
Technisch nazicht :
Kamiel K.
Financiën/boekhouding:
Jos H.
Verantwoordelijke gebouw:
Rene H.
1 Medewerker.
Secretariaat verslaggever:
Yvonne B.
Begeleiding:
Tony L.

Archivaris:
Eric D.

Vrienden van Vincentius:
Ere-Voorzitter:
Octaaf E.
Voorzitter:
Jan V.
Secretaris :
August V.
Schatbewaarder:
Hugo B.
Afgevaardigd bestuurder:
Jean V.
Leden:
Bart M.
Els D.
Gilbert B.
Hans S.
Hugo V.
Jef S.
Jos F.
Jos T.
Marc C.
Marida N.
Miraise B.
Paul D.
René  B.
Robert D.B.
Rudi S.

Opslaan
persoonsgegevens.
In totaal zijn er 82 personen /
vrijwilligers  bij de vzw Sint
Vincentius betrokken, de vraag aan
de privacycommissie is dan ook hoe
er in het kader van de wet van 8
december 1992 met de
persoonlijke gegevens van de
personen die op hen beroep doen,
wordt omgesprongen. Volgens
Voorzitter Roger Ghijsen is alles in
orde, maar het onderzoek van de
CBPL zal dat moeten uitwijzen.

Douwe Egberts koffie ...
.... op de pianist schieten.

 meer  22
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Douwe
Egberts
koffie.

Het moet blijken, dat Douwe
Egberts 40 Ton koffie aan Sint
Vincentius heeft geschonken, te
Hasselt is daarvan 4 Ton terecht
gekomen, maar ik heb in geen 4
maanden Douwe Egberts koffie
gezien. De verantwoordelijke van de
voeding Willy Peeters -ex journalist
HLN- beweert in eerste instantie dat
Sint Vincentius verdeelt wat ze
krijgen, ik informeer mij opnieuw en
krijg de bevestiging dat Sint
Vincentius wel degelijk koffie van
Douwe Egberts heeft gekregen.

Douwe Egberts
koffie II.
Nadat ik Willy Peeters voor de
tweede keer confronteer met het
koffieverhaal, trekt de ex journalist
zich uit de slag door te stellen dat
Douwe Egberts pakjes van 250
gram levert en dat die bedeeld
worden aan alleenstaanden, koppels
-zoals wij- krijgen koffie van “Every
Day” of andere die verpakt is per
500 gram.

De waarheid
geweld aandoen.
Het is dus blootgelegd dat Sint
Vincentius de waarheid geweld heeft
aangedaan inzake het opvragen van
de gegevens voor EG controle, nu
ook inzake de verdeling van de
Douwe Egberts koffie, er moet dus
méér zijn, ze moeten daar méér te
verbergen hebben.

In de clinch.
Toen de ex journalist doorhad wat ik
aan het onderzoeken was, werd
Peeters grof, in een telefoongesprek
van 18 februari hebben wij het weer
over de Douwe Egberts koffie, Willy
Peeters reageert als volgt :
WP: Wij regelen ons werk hier zo
en de mensen die hier komen die
hebben zich daar gewoon bij neer te
leggen.
EV: Ik breek stinkende putten open.
WP: Dan breek dat maar een beetje
verder open, ik kan u zeggen, dat
wij hier bij een vrijwilligers-
vereniging, dat wij hier den baas
zijn, dat moet ge niet vergeten.
EV: U moet Fons Leroy van de
VDAB voor werk laten zorgen.
WP: Maar wij doen hier wat wíj
willen en niet wat in uw kraam past.
WP: Zoals ge overal al tegen de
muren bent opgelopen, zult ge hier
ook tegen de muren oplopen. We
zijn hier godverdomme met 63
vrijwilligers die zich de naad uit hun
lijf werken en gij komt hier
godverdomme nog een beetje
stoken ook.

EV: Da's heel goed, ik wil dat ook nog
doen, die voedselbedeling.
WP: Ah, ge wilt dat ook doen, maar
voor ons niet hoor, dat moogt ge
vergeten.
EV : Ik denk dat ge daar veel te
verbergen hebt, van mensen zoals ik,
hebben ze dan schrik, anders zout ge

u niet zo druk maken.

WP: Ik ben dat gezaag beu.
EV: Dan moet ge bij HLN gaan
werken, daar is geen gezaag.
WP: Waar ik ga werken, bij het
Laatste Nieuws of gelijk welke andere,
uw strontgazet, daar hebt gij niks
mee te maken.

Publicatie.
Het publiek en vooral degenen die op
de “indringende vragen” van Sint
Vincentius condito sine qua non
moeten antwoorden, hebben het
recht om te weten dat Sint Vincentius
niet zómaar al die vragen mag stellen
en zeker niet zómaar mag opslaan.
Het moet tevens blijken dat het
OCMW van Genk daaromtrent al
eerder werd geïnformeerd, maar
blijkbaar niets heeft ondernomen-sic-
Morsum Magnificat heeft daarover
kritisch geschreven.

Geen
voedselhulp meer.
Het is dus duidelijk dat Sint Vincentius
geen pottenkijkers wil en allergisch is
voor assertievelingen, dat zijn ze daar
niet gewend, de uitspraken van Willy
Peeters zijn daarvan het bewijs. Het
gevolg daarvan is dat ik nu geen
voedselhulp van Sint Vincentius meer
krijg, als dat geen machtsmisbruik en
dictatuur is.

“Vlaams Netwerk“
en “Het Steunpunt“
Bij het Vlaams Netwerk van
verenigingen waar armen het woord
nemen, betreurt Frederic
Vanhauwaert  uiteraard de
maatregel van Sint Vincentius, maar
het Vlaams Netwerk zal daaraan

weinig kunnen verhelpen.
Bij “Het Steunpunt” dat onder de
CGKR zit, kan men zoiets evenmin
als discriminatie catalogeren,
uiteraard vindt ik ook dat het OCMW
en de Schepen van Sociale Zaken
van Genk moeten worden
aangesproken, dat zal uiteraard ook
gebeuren.
Ook de Federale Administratie FOD
Maatschappelijke Integratie kan nog
worden ingeschakeld. Hier is weer
een bewijs geleverd dat al die
instellingen misschien wel werken,
maar dat het vooral gaat om het
verdelen van postjes.

Het “Steunpunt“.
Op 24 maart 2010 stelde het
Steunpunt het 2e deel van haar
verslag van de armoedebestrijding
voor, maar niettegenstaande er al
enkele contacten waren met die
dienst, werden we niet uitgenodigd,
nogal wiedes, op zo’n
persconferenties kunnen ze
journalisten die met kennis van
zaken spreken, missen als kiespijn,
ik heb mij dan ook richting  Henk
Van Hooteghem in die zin beklaagd,
de CGKR is hoofdzakelijk bemand
met Franstaligen, ze zijn blijkbaar
sterk in het achtervolgen van het
Vlaams Belang, minder in het
effectief helpen van
minderbedeelden. EVER 

Eén van de “eigen verkeerswetten” van Sint Vincentius: zómaar
een E3 bord plaatsen en totaal parkeerverbod opleggen.
Alleen de vrijwilligers mogen daar parkeren, de “sukkelaars”
mogen met hun karretje langs de straat tussen geparkeerde
auto’s laveren, ook in de winter over de spekgladde weg, met
alle mogelijke gevolgen vandien.  De vrijwilligers die niet met
goederen moeten sleuren willen met hun auto vóór het gebouw
parkeren. Om verkeersborden te plaatsen is er wel degelijk een
vergunning nodig, maar Sint Vincentius heeft haar eigen
wetten, trouwens dat E3 bord is totaal onwettelijk geplaatst.

De Verkeerswet van Sint Vincentius.
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Nieuw Dak Genk : Survey in Sledderlo
       en Termien nog steeds aan de gang.

De Genkse oppositie PRO-Genk en PVDA+, meer
bepaald Dokter Harry Dewitte, heeft de Genkse
gemeenteraad op 21 januari 2010 zowaar op stelten
gezet door de uitgang van de zaal door enkele
allochtone handlangers te laten bezetten. Drie jaar zit
het Genks gemeenteraadslid al op de niet conformiteit
van de sociale woningen van Nieuw Dak te hameren,
maar écht resultaat is er nog altijd niet. Ondertussen
weten we dat de stad Genk, Nieuw Dak te hulp is
gekomen door personeel van de stad ter beschikking te
stellen om een “Survey” in de 270 woongelegenheden
uit te voeren.

Niet stad Genk,
maar Vlaamse
Wooninspectie.
Drie jaar lang zitten de sociale
bewoners van Sledderlo en Termien
in de miserie, PVDA+ man, Dokter
Harry Dewitte, heeft dat dossier
politiek misbruikt. Verblind door
politieke munt  klopte Harry de nagel
nooit op de kop.  Dewitte had “zijn”
allochtonen, waarvoor hij zogezegd
door het vuur gaat, beter moeten
informeren en de Vlaamse
Wooninspectie inschakelen, die zijn
in deze materie bevoegd.

Kop in ‘t zand.
Toen Morsum Magnificat over de
problemen in Sledderlo en Termien
contact had met de Directeur van de
Vlaamse Wooninspectie Limburg,
was Dirk Van Gestel niet op de
hoogte, stak kop in ‘t zand en
verwees naar de de diensten te
Brussel, waar meneer Hubert nooit
aan de telefoon kwam.

Surrvey.
Sinds einde januari 2010 zijn twee
technici van de technische dienst van
Genk bij Nieuw Dak -waarvan Genk
grootste aandeelhouder is-
gedetacheerd om een rondgang te
doen in de appartementen en
woningen van Sledderlo en Termien,
op 21 februari 2010 reageert
burgemeester Wim Dries dat de
“Survey” nog altijd aan de gang is,
we moeten ons niet afvragen
hoeveel er fout is in de woningen
van Nieuw Dak. We informeerden bij
Myriam Indenkleef van Nieuw Dak
die ons meedeelt dat de resultaten
van de rondgang begin april bekend
zullen zijn.

Allochtonen van Sledderlo bezetten de uitgang van de Raadszaal
en willen 3 maanden gratis wonen en de burgemeester moet de
waarde van die drie maanden huur “cash” betalen, de allochtonen
willen zich niet verlagen door bij het OCMW aan te kloppen, zij
vergelijken dat met “naar de hoeren gaan” zeggen ze tegen
burgemeester Wim Dries en OCMW Voorzitter Guido Vandebrouck!
Eerder is burgemeester Wim Dries, samen met Harry Dewitte -de
allochtonendokter- ook al op bezoek geweest in Sledderlo

Burgemeester Dries weer plat op
de buik voor de allochtonen

In het appartement -Termien- van
deze 83 jarige bejaarde dame, die
uit pure ellende bij haar dochter
diende te gaan wonen, was er
gevaar voor elektrocutie, brand,

overspanning en kortsluiting.
Frappant is wel dat een technicus van
Axima al drie keer aan de elektrische
verwarming herstellingen is komen
uitvoeren en van die gevaarlijke

toestand nooit
melding maakte !

Snel
hersteld.
Toen deze redactie
het probleem op 26
januari 2010, onder
vermelding van
art. 29 SW, aan de
burgemeester,
Nieuw Dak en de
brandweer
signaleerde, was de
gevaarlijke situatie
al na enkele dagen
hersteld. Waarom

hebben de Genkse oppositie en
Dokter Harry Dewitte dat niet
gedaan? Wellicht zijn politieke
spelletjes veel interessanter.

Appartement van een 83 jarige vrouw in Termien :
Elektrocutie- en brandgevaar !

foto EVER 16/1/2010

Erik Verbeeck 
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Tsjernobyl : Oekraïense “Eliminators“werken in de
meest etterende en bedorven aarde van de wereld.

Bij het naderen van onze deadline loopt er op 24
maart op de redactie van Morsum Magnificat een
e-mail binnen afkomstig uit Oekraïne waarvan de
inhoud ons niet onbewogen kon laten. Om een
eerste onderzoek te kunnen instellen vonden we het
zelfs verantwoord om onze deadline van 25 maart
met de voeten te treden.

Internationaal
Atoomagentschap
Wenen.
Redactrice Corinne Castanier van de
Franse onafhankelijke organisatie
C.R.I.I.R.A.D. publiceerde over de
ramp in Tsjernobyl en de bij het
IAEA gehouden persconferentie een
kritisch rapport onder de titel
“L’avenir s’assombrit encore
pour les victimes de Tsjernobyl”.
In dat rapport staat ook te lezen dat
het IAEA wilde dat in het rapport van
de Russen, waarin stond dat de ramp
mogelijk 44.000 slachtoffers zou
eisen, van dat getal een “0” werd
afgedaan, dus geen 44.000 maar
4.000 slachtoffers!

IAEA met
Europees geld.
Morsum Magnificat heeft de
noodkreet van 24 maart uit Oekraïne
aan de C.R.I.I.R.A.D. voorgelegd en
prompt reageert Président Roland
Desbordes als volgt :

e-mail 24 maart 2010

Noodkreet uit
Oekraïne.

De voorbereidingen om een
nieuwe sarcofaag rond  de
reactor te plaatsen zijn nog
steeds aan de gang, er werden
nieuwe fundamenten aan de
buitenkant van de reactor,
gerealiseerd, maar we moeten
het hoofd bieden aan nieuwe
stijgende problemen.
Onmiddellijk na de ramp, werd
de sterk stralende en
verontreinigde grond  rond de
reactor met een dikke laag klei
van 6 meter afgedekt. Onder die
laag klei, zult u waarschijnlijk het
meest besmette, etterende en
verrotte aarde van de wereld.
vinden, dat betekent dat
arbeiders in zeer moeilijke en
gevaarlijke omstandigheden
moeten werken, bewijs daarvan
is dat  arbeiders  -4.000 red.-
slechts vijf minuten  per dag in
die zone mogen werken. Het
geheel verloopt onder toezicht
van Novarka, een samenwerking
tussen de VS, Frankrijk,
Duitsland en Oekraïne. Er doen
zich oneerlijke situaties voor,
ondermeer met de verloning, zo
voeren Oekraïense arbeiders
werken uit -maken funderingen
red.- op 5m afstand van de
reactor, dit  voor een maandloon
van 350 US Dollar, terwijl
Novarka Werknemers zo’n
30.000 US Dollar, per maand
verdienen om op 200 meter van
de reactor in een veiliger zone

te mogen werken.

vrij vertaald uit het Engels door MM

“Bedankt voor uw e-mail, ja, ik
heb informatie over het
realiseren van de “Ark” die de
sarcofaag moet omkasten, de
ondernemingen die ter plaatse
zijn om de burgerlijke
bouwkunde , graafwerken uit
te voeren, hebben veel
problemen, ook voor de aanleg
van een soort spoorbaan om
het werk tot aan de sarcofaag
te laten glijden.
Ze stoten op hoog radioactief
afval dat op die plaats vlak na
de ramp begraven werd.  Ik
vind het schandalig dat
iedereen de oplossing
Bouygues/Vinci kende, het
onderzoek is door
wetenschappers van het IAEA
met Europees geld
goedgekeurd.
In termen van doeltreffendheid
is het project twijfelachtig, de
CRIIRAD stelt zich de vraag of
de nieuw aan te brengen
sarcofaag  aan een eventuele
explosie van de resterende
splijtbrandstof zou weerstaan?
Ik denk dat  ze van plan waren
om de werknemers in die
voorwaarden werken te laten
uitvoeren, “Liquidateurs” van
vandaag, voor een prikje of
zoiets ... ik vind het
schandalig”.

Roland Desbordes
Président c.r.i.i.r.ad.

Eerste reactie I.A.E.A.
Naar aanleiding van de Noodkreet
uit Oekraïne leggen we het probleem
van de blootstelling aan de straling
voor aan de het IAEA waar we de
heer Webb -externe communicatie-
aan de telefoon krijgen.
De reactie van Webb is dat het
atoomagentschap in zo’n geval geen
inspraak heeft, het  betreffende
land, in casu Oekraïne,  moet
optreden zegt de -alleen Engels
sprekende- heer Webb.
Op het moment dat deze redactie
met het IAEA telefoneerde, hadden
wij nog geen weet van de reactie
van Roland Desbordes van de
c.r.i.i.r.a.d. -zie inhoud e-mail op
deze pagina-. Het IAEA wil van
Morsum Magnificat een e-mail
waarop de vragen geformuleerd
worden, wij kunnen deze dan ook
uitbreiden met de inhoud van de
reactie van het c.r.i.i.r.a.d. en het
feit dat het I.A.E.A. de methode van
werken -met Europees geld-
wetenschappelijk goedkeurde.

4.000 Slaven?
Tsjernobyl City ligt in feite op 10
kilometer van de reactor, de stad
Pripyat die in 1970 gebouwd werd
en het dichtst de reactor ligt, is
besmet en verlaten. De arbeiders
worden dagelijks met bussen naar
de reactor gevoerd waar ze slechts
5 minuten mogen verblijven
vanwege de hoge straling. Met alles
wat er in het verleden al is
misgelopen en dat zich, zoals blijkt,
verder zet, hebben wij de grootste
twijfels of de arbeiders voldoende
beschermd zijn tegen de uitwendige
stralingen, ergo tegen de inwendige
besmetting die het stof,  bij
onvoldoende bescherming van de
luchtwegen, kan veroorzaken.

Tractebel.
Bij Tractebel te Brussel, dat ook bij
de werken betrokken is, was er
niemand in het Nederlands
aanspreekbaar en pas volgende
week te bereiken.

Wordt vervolgd.
EVER


